
IVANEČKE novine LIST GRADA IVANCA
GODINA XV.
BROJ 158.
STUDENI  2022.
ISSN 1847-6201 ISSN 1847-621X

STR 2.

str. 3.

str. 2.

str. 2.

str. 13.

SKATE PARK U IVANCU

Montiraju se skate rampe

GRADIT ĆE SE DVA VRTIĆA! Iz Nacionalnog programa oporavka i otpornosti 
financiranog EU sredstvima

Gradu Ivancu 
10,3 milijuna kuna
za (do)gradnju vrtića 
u Ivancu i Radovanu

GRAD PRATI RAZVITAK NOVE GRAĐEVINSKE ZONE

Uređuje se novi odvojak Preradovićeve 
ulice od Osnovne škole prema obilaznici

STARA IVANEČKA 
LIPA

Građanima 
besplatno 
100 mladih 
lipa

Potpore 
Grada 
koristi već 
105 mladih 
obitelji

NOVIH 18 STAM-
BENIH POTICAJA

str. 4.

Što 
prije
izbrišite 
kamenolom 
na Ivančici iz 
svih planova!

9.697 GRAĐANA PORUČUJE VLADI RH
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već 105 mladih obitelji, go-
vori da je ova mjera dobro 
pogođena. 

Da ostanete 
živjeti ovdje!
-Glavni cilj svih mje-

ra koje Grad provodi jest 
da ostanete živjeti ov-
dje. Ivanec bilježi snažan 
trend doseljavanja novih 
stanovnika, prvenstveno 
iz okolnih gradova i opći-
na. Tako gradske poticaje 
i ovoga puta koriste naši 
novi sugrađani, jedna obi-
telj koja se doseljava s po-
dručja Krapinske županije 
i dvije obitelji s područja 
Lepoglave – naglasio je 
gradonačelnik

Okupljene mlade lju-
de upoznao je i s novim 
mjerama koje bi ih mogle 
interesirati, a koje pred-
laže u proračunu za 2023. 

Grad Ivanec obavi-
ješten je od strane Mi-
nistarstva znanosti i 
obrazovanja da su pro-
jekti koje je kandidirao 
za dogradnju Dječjeg 
vrtića Ivančice u Ivancu 
i gradnju novog vrtića 
u Radovanu uspješno 
prošli kroz fazu procje-
ne projektnih prijedlo-
ga u postupku dodjele 
bespovratnih sredsta-
va te da se sada upu-
ćuju u sljedeću fazu po-
stupka, a to je dodjela 
Odluke o financiranju.

Ukupna bespovratna 
sredstva iznose 10,38 
milijuna kuna, od čega 
4,89 milijuna kuna za 
vrtić u Ivancu i 5,47 
milijuna za vrtić u Ra-
dovanu. To su ujedno 
maksimalna sredstva koja 
je Grad Ivanec, sukladno 
uvjetima Poziva, mogao 
tražiti kao bespovratni 
udio sredstava u prijavlje-
nim projektima. 

Podsjećamo, na na-
tječaj za izgradnju, re-
konstrukciju i opremanje 
predškolskih ustanova, 
raspisan iz Nacionalnog 
plana za oporavak i ot-
pornost (koji se financira 
sredstvima Europske ko-
misije), Grad je podnio dvi-
je prijave.

 Prva prijava odnosi 
se na dogradnju i rekon-
strukciju zgrade matičnog 
Dječjeg vrtića „Ivančice“ 
Ivanec. Dogradnjom će se 
omogućiti upis dodatnih 
48-ero djece (4 dodatna 
dnevna boravka za 4 nove 
odgojno-obrazovne jaslič-
ke skupine od po 12 pola-
znika (dob 1-3 godine).

Druga prijava odnosi se 
na gradnju novog vrtića u 
Radovanu, s mješovitim 
vrtićkim i jasličkim sku-
pinama, s ukupno 64-ero 
novih djece u četiri do-
datna dnevna boravka za 
četiri odgojno-obrazovne 
skupine. (ljr)

Radovi na gradnji i ure-
đenju skate i biciklističkog 
parka u Ivancu napreduju 
planiranom dinamikom. U 
trenutku zatvaranja ovog 
izdanja Ivanečkih novina 
počela je montaža rampi za 
skate od tvornički zaglađe-
nog betona, a očekivala se 
i isporuka opreme za tere-
tanu na otvorenom (koja će 
u jednom dijelu biti opre-
mljena antistres podloga-
ma). Na prostoru teretane 
bit će montirane sprave 
s promjenljivom težinom 
izvođenja vježbi, koje ak-
tiviraju sve grupe mišića.

U parku su u međuvre-
menu postavljene dvije 
fontane s pitkom vodom, 

jedna za odrasle, a jedna za 
djecu, i obje su već u upo-
rabi.  Također, postavljen 

je i dio rasvjete. Sve spo-
redne staze opločene su 
tlakavcima, dok se na veli-
koj kružnoj stazi obavljaju 
pripreme za asfaltiranje. 

Završetak kompletnih 
radova očekuje se do kraja 
studenog. Nadamo se da 
će vrijeme poslužiti, kako 
bi se izveli svi predviđeni 
radovi te kako bi djeca i 
rekreativci mogli „uhvatiti“ 
još nešto pogodnih dana 
za bicikliranje, skate i vjež-
bu na otvorenom.

Investitor je Grad Iva-
nec, radovi su vrijedni 1,15 
milijuna kuna i u cijelosti 
se financiraju iz gradskog 
proračuna.(ljr)

U tijeku su radovi koje 
je Grad Ivanec otvorio na 
uređenju odvojka Ulice P. 
Preradovića, od OŠ Ivanec 
prema obilaznici. Sada se 
izvodi prva faza, u kojoj će 
se sagraditi prometnica i 

kolnik u punom profilu, s 
nogostupima s obje strane 
ulice te nogostup uz SPAR 
(jednostrano), sve do obi-
laznice.

U trenutku zatvaranja 
ovog izdanja Ivanečkih no-
vina u tijeku su bili iskopi 
za postavljanje stalnog 
priključka na struju. 

-S obzirom na to da 
je na susjednoj površini 
u tijeku gradnja skate i 
biciklističkog parka, ure-
đenjem ovoga odvojka se 
ujedno usklađuje cjelovit 
projekt uređenja istočnog 
dijela Preradovićeve ulice i 
kompleksa između Osnov-
ne škole i Dječjeg vrtića. 

Radovi na uređenju odvojka Preradovićeve ulice od Osnovne škole prema obilaznici
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 ˝ Uređenjem 
novih sadržaja 
Grad prati intenzi-
van razvitak nove 
građevinske zone 
i pretvara je u 
modernu gradsku 
četvrt

Nova prometnica 
prema školi uz skate 
i bike park

Gradnjom i uređenjem 
novih urbanih sadržaja i 
infrastrukture Grad prati 
intenzivan građevinski ra-
zvitak ove zone i pretva-
ra je u modernu gradsku 
četvrt – izjavio je prilikom 
obilaska gradilišta grado-
načelnik Milorad Batinić.

Odvojak prema školi 

gradi se i uređuje prven-
stveno za potrebe sigur-
nog dolaska učenika-put-
nika od okretišta autobusa 
do škole, ali i za potrebe 
roditelja koji autima dovo-
ze, odnosno odvoze djecu 
iz škole i vrtića. 

Vrijednost radova u 
ovoj fazi je 465.000 kuna, 

a obavlja ih Niskograd-
nja Huđek iz Petrijanca. 
Sljedeće godine kreće re-
alizacija druge i završne 
faze ovoga projekta, a to je 
dovršetak ulice u punom 
profilu, gradnja manjeg 
parkirališta te uređenje 
okretišta i stajališta za 
školski autobus.(ljr) 

SKATE I BICIKLISTIČKI PARK  Gradnja napreduje po planu

Montiraju se skate 
rampe, postavljene 
fontane za velike i male

Stigle su rampe za skate park

 ˝ Investitor 
je Grad Ivanec, 
a ulaganje je 
vrijedno 1,15 
milijuna kuna

Slaganje i montaža rampi od zaglađena betona

Velika i mala fontana s pitkom vodom već su u uporabi
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„PROŠLA“ OBA VRTIĆA! Iz 
Nacionalnog programa oporavka 
i otpornosti 2021.-2026. 
financiranog iz Europske komisije

Radovan će dobiti novu zgradu gradskog dječjeg 
vrtića 

Gradit će se dva vrtića! 
Za Ivanec i Radovan 
10,38 mil. kn EU novca!

 ˝ Dogradnjom vrtića u Ivancu omo-
gućit će se upis novih 48-ero djece, 
dok će se u novi vrtić u Radovanu moći 
upisati novih 64-ero mališana

Iduće godine – 
dogradnja dječjeg 
vrtića Ivanec
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DODIJELJENI NOVI STAMBENI POTICAJI Ugovore potpisalo 18 novih korisnika

Bespovratne gradske poticaje sad 
već koristi čak 105 mladih obitelji!
 ˝ Batinić: 

Velik interes za 
stambene poti-
caje potvrđuje 
da je ova mjera 
dobro „pogođe-
na“; ona i dalje 
ostaje otvorena 
svim korisnici-
ma i sredstva 
za nju neće se 
ograničavati

„Meni je u Ivancu 
renesansa“!

Nikola Vidoni, Ivanec 
-Ivanec je fantastično 

mjesto za život! Nema 
konkurencije, tu se osta-
je trajno! I djevojka mi 
radi u Ivancu, tako da o 
nekoj drugoj alternativi 
nema ni govora. Koristim 
stambeni poticaj po dva 
osnova – za oslobađanje 
plaćanja komunalne na-
knade na 5 godina i sufi-
nanciranje rate kredita. U 
ovim teškim vremenima 
svaka je potpora dobro 
došla. Drago mi je što je 
ovaj program tako dobro 
zaživio, to više što sam ga 
svojevremeno, kao grad-
ski vijećnik, prvi predložio.

Ivica Šoštarić, Ivanec
-Nakon doseljenja iz 

Plemenščine, meni je u 
Ivancu renesansa! Sve je 
tu, na dohvat ruke – vrtić, 
škola, Srednja škola, du-
ćani, društveni sadržaji. 
Mi smo mlada obitelj s 
dečecom od 5 god. koji je 
i prije bio upisan u vrtić 
Ivanec tako da za njega 
nema neke promjene. Kad 
krene u školu, samo će se 
preseliti u zgradu preko 
puta. Koristim poticaj za 
komunalnu naknadu i su-
financiranje kredita. Svaki 
novčani poticaj puno zna-
či, pa tko ti je danas uopće 
spreman dati neku lovu? 

U prostorijama Po-
duzetničkog inkuba-
tora u četvrtak su, 13. 
listopada, potpisani 
novi ugovori o dodjeli 
bespovratnih sredstava 
iz gradskog Programa 
za poticanje rješava-
nja stambenog pitanja. 
Ugovore s Gradom Ivan-
cem ovoga je puta pot-
pisalo 18 novih korisni-
ka. 

Riječ je isključivo o 
mladim obiteljima koje 
svoje stambeno pitanje 
rješavaju (do)gradnjom, 
rekonstrukcijom ili kup-
njom nekretnine na po-
dručju Ivanca te pritom 
koriste novčane potpore 
predviđene Programom 
mjera Grada Ivanca. 

To su: oslobađanje 
od plaćanja komunalnog 
doprinosa, komunalne 
naknade na 5 godina 
te sufinanciranje rate 
stambenog kredita, pri 
čemu se korištenje ove 
mjere produljuje za 2 go-
dine za svako novorođe-
no dijete. 

Skupu su nazočili i 
zamjenik gradonačel-
nika Marko Friščić i re-
sorna pročelnica Irena 
Kresonja, a okupljenima 
se obratio gradonačel-
nik Milorad Batinić. Kako 
je rekao, sama činjenica 
da je ovo već sedmi krug 
potpisivanja ugovora te 
da gradske stambene 
poticaje dosad koristi 

Ugovore o dodjeli stambenih poticaja potpisalo je 18 novih korisnika

Nikola Vidoni Ivica Šoštarić

Mnoge mlade obitelji svoj život trajno vežu uz 
Ivanec

 ˝ Grad otvara 
nove građevin-
ske stambene 
i stambeno-
poslovne zone. 
Među njima je 
i novo građe-
vinsko područje 
Gmajna, gdje se 
aktivira 35 novih 
parcela za bu-
duću gradnju

(povećanje naknada za 
novorođenčad, kreće i 
dogradnja vrtića u Ivancu 
i gradnja novog vrtića u 
Radovanu, rastu iznosi i 
broj studentskih stipen-
dija itd.).

Novih 35 parcela 
na Gmajni
Budući da u Ivancu 

vlada dobra poduzetnička 
klima i potražnja za rad-
nim mjestima istaknuo je 
da, u skladu s pojačanim 
doseljavanjem i velikom 
potražnjom za nekretni-
nama, Grad otvara nove 
građevinske stambene i 
stambeno-poslovne zone. 
Među njima je i novo gra-
đevinsko područje Gmaj-
na, gdje se aktivira 35 
novih parcela za buduću 
gradnju.

-Sve što radimo 
usmjereno je podizanju 
društvenog standarda 
naših građana, kako bi 
Ivanec postao još ugod-
nije mjesto za život – za-
ključio je gradonačelnik 
te naglasio da ovaj pro-
gram i dalje ostaje otvo-
ren svim zainteresiranim 
korisnicima i sredstva za 
nj neće se ograničavati.
(ljr)
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Točno 9.697 građana 
stavilo je svoj potpis na 
peticiju protiv otvaranja 

kamenoloma Siljevec na Ivančici. 
Kad gotovo 10.000 ljudi kaže NE 
kamenolomu, to je brojka koja 
ima veliko značenje i težinu, a 
ujedno je i nepogrešiv pokazatelj 
raspoloženja građana. Zato je 
ova peticija kapital s kojim idemo 
u daljnju borbu i aktivnosti čiji 
je cilj samo jedan – da aktualna 
politika (Vlada, resorno mini-
starstvo) prepozna javni interes 
i da izbriše kamenolom Siljevec 
na Ivančici iz svih planova, jer 
nikakav kamenolom ovdje ne 
dolazi u obzir! Unatoč medijskim 
i političkim spinovima, lažima i 
podmetanjima plasiranim u po-
sljednje vrijeme u javni prostor, 
kao i iritantnim izjavama podu-
zetnika koji stojl iza investicije, 
idemo ovo svi zajedno, kao par-
tneri, izvesti do kraja!

Glavna je to poruka koju je 
gradonačelnik Milorad Batinić 
uputio Zboru građana Ivanečke 
Željeznice koji je sazvao u mje-
snom društvenom domu u petak, 
14. listopada, kako bi mještane 
izvijestio o aktivnostima Grada 
vezanim uz problematiku kame-
noloma i potpisivanje peticije.

Brojne aktivnosti Grada 
Dajući presjek provedenih 

aktivnosti od strane Grada, izvi-
jestio je da je Grad peticiju orga-
nizirao na brojnim lokalitetima 
– na gradskoj špici, tržnici, kod 
Lidla, u Varaždinu i Ludbregu. 
Peticija se potpisivala i u mje-

snim odborima. 
Održan je i sastanak s udru-

gama koje su dale podršku ini-
cijativi te krenule u prikupljanje 
potpisa u svojim društvenim 
prostorima i na manifestacija-
ma. Mnogi pojedinci su samo-
inicijativno skupljali potpise u 
poduzećima ili u mjestima gdje 
studiraju. Hvala svima! Građani 
su na izražavanje svoje volje bili 
pozvani i sa jumbo plakata kod 
SPAR-a, a Grad je dao tiskati pla-
kate „NE kamenolomu na Ivan-
čici“ te ih postavio na sve auto-
busne nadstrešnice na cijelom 
gradskom području.

Tko (ni)je podržao 
mještane?
   Pohvalno je što je podršku 

mještanima dalo i nekoliko par-
lamentarnih stranaka i njihovih 
saborskih zastupnika koji su bili 
u I. Željeznici i potpisali peticiju, 
a na tu je temu bio održan i okru-
gli stol u Saboru u organizaciji 
MOST-ova Marina Miletića.

   Nadalje, Batinić je na sasta-
nak u Ivanec, na kome je tema 
kamenoloma bila primarna, po-
zvao i sve saborske zastupnike s 
područja Varaždinske županije.

- S obzirom na to da je ka-
menolom životno pitanje broj-
nih stanovnika u širem radijusu, 
očekivao sam veći interes za 
ovu temu. Međutim, osim Nata-
lije Martinčević (NS-Reformisti) 
i Predraga Štromara (HNS/LD), 
koji se na sastanku kratko za-
držao (dok je SDP-ova Barbara 
Antolić Vupora bila u COVID-u), 
skupu s tako važnom temom  
nije se odazvao nijedan od troje 
HDZ-ovih saborskih zastupnika 
– izvijestio je gradonačelnik.

Batinić Stričaku: Zaštiti-
te naš prostor i ljude!
   Budući da su u tijeku III. iz-

mjene i dopune Prostornog pla-
na Krapinsko-zagorske županije 
(KZŽ), M. Batinić pisao je varaž-
dinskom županu Anđelku Striča-
ku sa zahtjevom da se Varaždin-
ska županija snažnije i aktivnije 
uključi u zaštitu svog prostora. 

-Varaždinska županija je 
stranka u ovom postupku i ima 
zakonsko pravo da daje primjed-
be i prijedloge na prostorni plan 
(za razliku od Grada, koji to nije). 
Stoga pozivamo da reagira pu-
tem svog Ureda za prostorno 
uređenje ili Zavoda za prostorno 
planiranje i izrazi protivljenje uvr-
štavanju kamenoloma u Prostor-
ni plan KZŽ– obrazložio je Batinić.

Grad Ivanec otvorio je ra-
dove na rekonstrukciji ograde 
groblja Margečan u Osečkoj (uz 
novouređeno parkiralište pokraj 
županijske ceste) i na uređe-
nju pješačkih staza na groblju.             
Temeljem provedenog javnog 
natječaja, radovi su povjereni 
Ivkomu d.d. Ivanec

Stara ograda je odstranje-
na, a zamijenit će je 130 metara 

U dogovoru Grada Ivanca i 
Ivkoma d.d. Ivanec izvedeni su 
radovi na unutarnjem uređenju 
prostora grobne kuće na grad-
skom groblju Ivanec. 

Kako bi se osigurali uvje-
ti da se preminuli sugrađani s 
pijetetom isprate na posljednji 
počinak, unutarnji prostori u 
potpunosti su uređeni. Zidovi su 
obojani, ulazni pretprostor (hol) 
krase nove zavjese, a uređene 
su i obje prostorije za smještaj 
pokojnika. U njih su postavljene 
odarnice s novim mramornim 
pločama i platnenim dekoraci-
jama.

Uređen je i prostor central-
ne slavine na groblju. Betonski 
dio opločen je kulir pločama, a 

postavljena je i nova slavina te 
novo korito za vodu. Radove je 
izveo Ivkom d.d, a troškovi su po-
kriveni iz Programa održavanja 
komunalne infrastrukture Grada 
Ivanca za 2022.

Što se tiče glavne i sporednih 
staza na novom groblju, koje su 
raskopane kod izvođenja radova 
za rješavanje odvodnje, one će 
biti uređene (tlakavci) iduće go-
dine. Naime, teren se još sliježe 
i tone, pa struka kaže da je po-
trebno pričekati kroz zimu kako 
bi se „smirio“ i time stvorili pre-
duvjeti za kvalitetno izvođenje 
radova.(ljr)

U dogovoru s Gradom Ivan-
cem, a temeljem višegodišnjih 
zahtjeva gradske uprave za či-
šćenjem vodotoka, Hrvatske 
vode – VGI za mali sliv Plitvica-
Bednja čiste i uređuju zapušteno 
korito potoka u Škriljevcu. Grad 
je inzistirao na obavljanju radova 
posebno na lokaciji kod društve-
nog doma i igrališta, gdje je često 
dolazilo do poplavljivanja povr-
šina. Radovi se izvode na potezu 
od mosta kod društvenog doma 
prema zaseoku Šoni, gdje je do-
sad izvedeno puno više od pla-
niranih 500 m čišćenja. U planu 
je i nastavak radova nizvodno 
od mosta, prema Radovanu.

ZBOR GRAĐANA IVANEČKE ŽELJEZNICE Gradonačelnik M. Batinić izvijestio građane o provedenim aktivnostima oko kamenoloma Siljevec i potpisivanja peticije

9.697 građana poručilo Vladi RH: Izbrišite 
kamenolom na Ivančici iz svih planova!
 ˝ Iza iritantnih izjava 

vlasnika Geomina S. Juga 
stoji politika. On je nečiji 
špic igrač, a glavni „tre-
neri“ su iza njega i on je 
njihov glasnogovornik

Gradonačelnik je uputio i 
predstavku krapinskom županu 
Kolaru, kojom je izrazio protiv-
ljenje ucrtavanju istražnih i ek-
sploatacijskih prostora u nepo-
srednoj blizini granice s Gradom 
Ivancem.

Župan Stričak nije htio 
potpisati peticiju
-Nismo s peticijom išli u su-

sjednu županiju jer sam, na teme-
lju izjava župana Kolara u mediji-
ma, stekao dojam da tamo nismo 
dobro došli. A što se tiče župana 
Stričaka, on nije htio potpisati 
peticiju protiv kamenoloma. Nije 
bilo lijepo čuti ni njegove izjave na 
Županijskoj skupštini, kad je ljude 
angažirane oko peticije i njena 
potpisivanja prozvao da ih može 
biti sram što su mu cirkusirali 
pod prozorom - izjavio je Batinić.

   Naglasio je da će kopije pot-
pisnih listi sa svih 9.697 potpisa 
Grad poslati Ministarstvu gos-
podarstva, dok će Vlada i Sabor 
RH te Varaždinska i Krapinsko-
zagorska županija dopisima 
biti obaviještene o peticiji, kao 
očitom indikatoru raspoloženja 
građana.

Jedino Vlada može 
zaustaviti kamenolom
-Sve što radimo, sve aktivno-

sti koje provodimo, imaju za cilj 
zaustavljanje otvaranja kame-

noloma. Jedini tko kamenolom 
može zaustaviti jest Vlada RH. 
Nadam se da će Vlada spoznati 
interes građana i ukinuti ga i to je 
jedini ishod koji nas zanima – za-
ključio je gradonačelnik.

U raspravu su se uključili i 
građani, iznoseći različita mišlje-
nja, od posve pesimističnih do 
onih optimističnijih. Predsjednik 
Eko udruge Naša Ivanščica Ivica 
Grokša smatra da mještani ima-
ju šanse dobiti ovu bitku. 

-Sve je to mukotrpno i iscr-
pljujuće, to više što vlasnik Ge-
omina Stjepan Jug ima kapital. 
Mislim ipak da svojim medijskim 
izjavama i iritantnim nastupima 
podcjenjuje protivnika, to više 

ŠPIC IGRAČ 
„Iza Juga stoji politika“

   Osvrćući se na izjave koje 
S. Jug po pitanju kamenolo-
ma plasira u javnost (između 
ostalog, sav trud i napore svih 
koji se bore za interese mje-
štana Željeznice i okolice Jug je 
posprdno okarakterizirao kao 
„lokalni folklor onih koji pre-
ziru cijeli sjeverozapadni dio 
Hrvatske“), Batinić je ocijenio 
da je on nečiji špic igrač, dok su 
glavni „treneri“ iza njega.

-Ne želim se iscrpljivati oko 
toga, ali očito je da se teren pri-

prema za nekog drugog. Kako 
to da privatni poduzetnik otva-
ranje kamenoloma opravdava 
javnim investicijama, dakle 
projektima koji se financiraju 
novcem svih građana? I više 
je nego očito da iza svega stoji 
politika i da mu je te izjave net-
ko drugi stavio u usta, odno-
sno, da je nečiji glasnogovor-
nik. I tu se vidi sve licemjerstvo 
politike koja na ovakav način 
želi žrtvovati Ivanečku Želje-
znicu – izjavio je Batinić.

OGLASILA SE I DJECA
Borimo se za naše selo!

-Kamenolom koji planiraju otvoriti u Željeznici štetit će ljudima, 
životinjama, zraku koji udišemo i vodu koju pijemo. Uništit će sve što 
nam je od velike važnosti za život. U našim je rukama budućnost sela 
u kome smo svi odrasli! Zato se moramo boriti jer ćemo samo tako 
moći spriječiti otvaranje kamenoloma u našem selu – poručila je 
10-godišnja Lara Mastin iz Ivanečke Željeznice, jedno od brojne ov-
dašnje djece koja također žive u strahu da će se, u slučaju otvaranja 
kamenoloma, sa svojim roditeljima morati odseliti. Kamo? – pitaju se.

Građani su ogorčeni, ali i 
spremni na borbu; imaju i oni 
argumente na svojoj strani
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Batinić: Nikakav kamenolom u Siljevcu ne dolazi u obzir; 
ajmo ovo istjerati svi zajedno, kao partneri!

Gotovo 10.000 potpisa na peticiji jasna je poruka 
građana Vladi RH, ministarstvima i županima

Z. Đuras: „Habijan stoji čvrsto na poziciji parka prirode 
Ivančica“

Građani: Ne pitaju nas ništa, a vozili bi kamen pokraj naših dvorišta i uništavali nam život!

što i građani na svojoj strani 
imaju stručne ljude i argumen-
te i zato sam nekako uvjeren da 
imamo šanse dobiti ovu bitku – 
rekao je Grokša.

Dejan Vidaček rekao je da se 
Eko udruga dopisima obratila i 
Vladi i Ministarstvu gospodar-
stva, koji su reagirali, dok ih za-
gorski župan Kolar ignorira.

-Ne vjerujem da će KZŽ zau-
staviti priču s kamenolomom jer 
ona je te planove crtala i ugradi-
la ih prostorno-plansku doku-
mentaciju. Izrada Studije utje-
caja na okoliš je u tijeku, ona će 
doći na javnu raspravu i mi ćemo 
tada reagirati – rekao je Dejan 
Vidaček. 

Građani: Zašto ne bismo 
smjeli zatvoriti cestu?
Mještani su i ovoga puta izra-

zili revolt protiv kamenoloma:
-Možemo li zatvoriti cestu 

ukoliko dođe otvaranja kameno-
loma? Jer ako nas o njemu ništa 
nisu pitali, a voze kamen kroz 
naše selo i pokraj naših dvorišta 
te uništavaju naš život, zašto 
ne bismo smjeli zatvoriti cestu, 
pa makar ona bila i županijska? 
Tu se radi o mladim obiteljima, 
o prekrasnim kućama, pa tko to 
može uništiti? – rekli su pojedini 
mještani te izrazili bojazan da je 
Željeznici sudbina zapečaćena, 
to više što je, izjavili su, i „Habijan 
dobio po prstima te se u zadnje 
vrijeme povukao“. 

-Ja vas u tom slučaju neću na-
govarati da blokirate cestu, ali vas 
neću ni odgovarati od toga – jasno 
je mještanima poručio M. Batinić.

Reagirao je i Zdenko Đuras 
(HDZ), predsjednik Gradskog vi-
jeća Ivanec.

-Ne daj Bože kamenoloma 
u Željeznici, to je opcija koja ne 
dolazi u obzir! Od saborskog 
zastupnika Habijana dobio sam 
informaciju da je održao sasta-
nak s ministrom gospodarstva 
Davorom Filipovićem i od njega 
dobio podršku za proglašenje 
Ivančice Parkom prirode. Iako se 

u medijima govorilo o tome da 
Habijan igra dvostruku igru, to 
nije tako, on i dalje čvrsto stoji na 
poziciji Parka prirode. Smatram 
da je oko ovog problema po-
trebno što manje politizirati, već 
da svi zajedno moramo uprijeti 
u pozitivnom smjeru, a to je da 
nitko ne dirne u ovu zelenu oazu 
– naglasio je Đuras te poručio da 
će gradski HDZ lobirati i nastoja-
ti dogovoriti zajednički sastanak 
ministra Filipovića s Habijanom i 
Batinićem. 

„HDZ ovo mora riješiti“
   Konstatirajući da će se, uz 

sve dosad učinjeno, Grad i ubu-
duće uključiti u sve daljnje aktiv-
nosti protiv kamenoloma, a na-
ročito u javnu raspravu o Studiji 
utjecaja na okoliš, Batinić je na 
kraju zaključio da je oko ove te-
matike umjereno optimističan:

-Župan Stričak je za kame-
nolom. Protiv kamenoloma je 
Habijan i GO HDZ Ivanec. Neka se 
dogovore i neka to riješe, jer sve 
ovo što se sada događa za gra-
đane je agonija – zaključio je iva-
nečki gradonačelnik M. Batinić.

Zboru građana Ivanečke 
Željeznice nazočili su i gradski 
vijećnici Antun Babić i Goran 
Spasojević (Nezavisna lista M. 
Batinića) i Mihael Slunjski (SDP).

GRADSKO GROBLJE IVANEC Uređena unutrašnjost grobne kuće i centralna slavina

Uređenje staza na novom groblju - iduće godine

 ˝ Postavljena je nova centralna slavina i korito za vode, a betonski 
dio opločen je kulir pločama
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Nova centralna slavina

Za ispraćaj pokojnika s 
pijetetom

GROBLJE MARGEČAN Novi opsežni radovi na groblju vrijedni 416.500 kuna

Rekonstrukcija ograde i uređenje pješačkih staza

moderne panel ograde. Ostatak 
groblja (prema zoni budućeg 

planiranog širenja groblja) ogra-
dit će se plastificiranom ogra-

dom. Ukupno će se postaviti 410 
metara ograde.  U donjem dijelu 
groblja, uz novu ogradu, uredit 
će se i asfaltirati pješačke staze, 
a iduće godine prići će se i horti-
kulturnom uređenju. 

Radovi su vrijedni 416.500 
kuna, od čega se blizu 292.000 
kuna osigurava iz bespovratnih 
EU sredstava, a ostatak iz prora-
čuna Grada Ivanca. Bespovratna 
sredstva osigurana su prijavom 
projekta na natječaj LAG-a Sjeve-
rozapad (Operacija 7.4. Ulaganja 
u pokretanje, poboljšanje ili pro-
širenje lokalnih temeljnih usluga 
za ruralno stanovništvo). (ljr)

Uoči samog početka radova na gradnji moderne panel 
ograde pokraj groblja, uz novouređeno parkiralište

 ˝ Pokraj ceste 130 
metara moderne panel 
ograde, a ostatak gro-
blja ogradit će se plasti-
ficiranom ogradom

POTOK 
ŠKRILJEVEC

U tijeku uređenje 
zapuštena potoka
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IZNOS UKUPNOG MIROVINSKOG PRIMANJA IZNOS JEDNOKRATNE NOVČANE POMOĆI 

1000 kn (133,00 EUR) 300 kn (40,00 EUR)

od 1.000 do 2.000 kn (133,01 do 266 EUR) 200 kn (27,00 EUR)

Od 2.000 do 3.000 kn (od 266,01 EUR do 400,00 EUR) 100 kn (14,00 EUR)

Nakon 10-ogodišnjeg rada u privatnoj stomatološkoj poliklinici, osluškujući želje i potrebe svojih kli-
jenata, doktorica i sveučilišna magistra dentalne medicine Zrinka Šarc je, zajedno sa svojim suprugom   
doc.dr.sc. Renatom Šarcom, otvorila intimni „boutique“ prostor namijenjen pružanju usluga iz domene 
dentalne i estetske medicine. 

Život u Ivancu usko je vezan uz priču o Ivanščici pa im je upravo to bila inspiracija za naziv - I-Hill 
Dental. U I-Hill Dental-u nude široku paletu usluga: od ugradnje dentalnih implantata, oralne kirurgi-
je, izrade krunica, mostova i ljuskica, visokospecijalizirane usluge „smile makeovera“, izbjeljivanja zubi, 
RTG dijagnostike do PRGF Endoret tehnologije u estetici lica i hijaluronskih filera usana prestižne fran-
cuske kuće Vivacy Stylage. Poseban naglasak stavljaju na primjenu digitalne stomatologije, odnosno 
Trios 4 3Shape intraoralnog skenera za uzimanje digitalnog 3D scana i računalne vizualizacije čeljusti 
te izradu smile designa. Još jedna posebnost koju su omogućili Ivancu je dentalna implantologija budući 
da, pored završenog poslijediplomskog specijalističkog studija Dentalna implantologija i međunarod-
nog usavršavanja, dr. Šarc ima i bogato dugogodišnje iskustvo od oko 800-tinjak uspješno ugrađenih 
dentalnih implantata premium kvalitete pacijentima razne dobi, problema i estetskih zahtjeva. U I-Hill 
Dental-u osiguravaju drugačiji, ekskluzivniji, individualniji i kvalitetniji pristup dentalnoj medicini, gdje 
termin čeka pacijenta, a ne obrnuto, i gdje diskrecijska pauza između termina pacijenata osigurava jed-
naku zdravstvenu sigurnost i čistoću za svakog pacijenta. 

Osmijeh i kvaliteta iznad kvantitete dvije su zvijezde vodilje poslovanja doktorice Zrinke Šarc kao 
doktorice I-Hill Dental-a na adresi Rudolfa Rajtera 2, Ivanec. 

PRIJEDLOG PRORAČUNA ZA 2023. Kakve mjere i potpore gradonačelnik Milorad Batinić, kao ovlašteni predlagač proračuna, predlaže na donošenje Gradskom vijeću Ivanec?

Sredstva za novi razvojni skok Ivanca, potpore za osobe slabijeg 
imovnog stanja, djecu, studente, građane, poduzetnike… 

Prijedlog D. Patekara (SDP)
Na javnom savjetova-

nju (do 17. studenog) je i 
Odluka o dopuni odluke o 
komunalnoj naknadi i to 
temeljem prijedloga Da-
libora Patekara (SDP). On 
predlaže da se postojeća 
odluka dopuni odredbom 
kojom bi se od plaćanja 
komunalne naknade oslo-
bodili obveznici koji žive 
u kućanstvu čiji je ukupni 

prosječni prihod manji od 
60% minimalne neto plaće 
u RH u prethodnoj kalen-
darskoj godini (2.250 kn). 
To bi, smatra, u aktualnoj 
situaciji puno značilo dije-
lu sugrađana koji ne mogu 
utjecati na veličinu stam-
benog prostora u kome 
žive, tj. ne mogu ga sma-
njiti kako bi plaćali manju 
komunalnu naknadu.

NOVA ODLUKA O SOCIJALNOJ SKRBI

Za građane slabijeg imovnog stanja, 
umirovljenike, novorođenčad…

U skladu s najavom, 
gradonačelnik Vijeću pred-
laže donošenje nove Odlu-
ke o socijalnoj skrbi. Riječ je 
o novom, jakom socijalnom 
programu, kojim su obu-
hvaćene sve ciljne skupine: 
građani slabijeg imovnog 
stanja, umirovljenici, rodi-
telji s troje i više djece, sta-
riji građani itd. 

Jednokratna 
novčana pomoć 
za osobe slabijeg 
imovnog stanja
Radi ublažavanja po-

sljedica aktualne inflator-
ne situacije i poskupljenja, 
gradonačelnik predlaže da 
se iz gradskog proračuna 
iduće godine svim gra-
đanima slabijeg imovnog 
stanja i umirovljenicima s 
niskim mirovinama isplati 
jednokratna novčana po-
moć. Iznosi su sljedeći:

Potpore građani-
ma s niskim 
primanjima
U cilju pomoći građani-

ma s niskim primanjima, M. 
Batinić predlaže da im Grad 
pomogne podmirenjem di-
jela troškova komunalne 
naknade, odvoza komu-
nalnog otpada te potrošnje 
vode i električne energije.

Prema prijedlogu, pot-
pora za podmirenje troš-
kova el. energije mogla 
bi iznositi najviše 14 eura 
mjesečno  (105 kn), a za 
potrošnju vode najviše 7 
eura mjesečno (52,5 kn). 
Iznosi potpore za podmi-
renje komunalne i vodne 
naknade te za odvoz otpa-
da odredili bi se u visini od 
50% utvrđenih troškova 
korisnika.

Napominjemo pritom 
da ovu potporu može 

ostvariti samo samac ili 
kućanstvo koje ne može 
zadovoljiti svoje osnovne 
životne potrebe i čiji pro-
sječni mjesečni prihod ne 
prelazi 1.303,46 kn mje-
sečno (173 eura).

Za opremanje 
novorođenčadi 
2.000 i 3.000 kn
Gradonačelnik M. Ba-

tinić je u prijedlog prora-
čuna Grada Ivanca uvrstio 
i povećanje naknada za 
opremanje novorođenča-
di.

One sada iznose 1.500 
kn, a od 1. siječnja 2023. 
predlaže njihovo poveća-
nje na 2.000 kn (266 eura) 
za prvorođeno i drugoro-
đeno dijete, dok bi za tre-
će i svako daljnje rođeno 
dijete roditelji dobivali 
naknadu od 3.000 kn (400 
eura).

Pomoć za troško-
ve odvoza otpada
Pravo na podmirenje 

50% troškova odvoza ko-
munalnog i biorazgradi-
vog komunalnog otpada 
i dalje bi imala samačka 
kućanstva starija od 70 
godina.

Potpore za Božić 
ubuduće za 
građane od 75 
godina +
   Za razliku od proteklih 

godina, kada su poklon 
pakete ili poklon bonove 
u povodu božićnih blag-
dana dobivali svi građani 
stariji od 76 godina, gra-
donačelnik predlaže da se 
dobna granica spusti za 
jednu godinu – na 75 i više 
godina.

   Ova potpora namije-
njena je svim građanima 
(dakle, i onima koji nemaju 

 ˝ Gradonačelnik predlaže isplatu jednokratnih pomoći od 100 do 300 kuna za 
sve osobe slabijeg imovnog stanja i umirovljenike s niskim mirovinama; za studen-
te predlaže povećanje stipendija na 800 i 900 kuna mjesečno, a umjesto dosadaš-
njih 50, predlaže dodjelu 60 stipendija

U tijeku su pripreme za 
donošenje proračuna Gra-
da Ivanca za 2023. godinu. 
Proračun je temeljni i naj-
važniji gradski financijski 
akt. U njemu su iskazani 
svi prihodi i primici te svi 
rashodi i izdaci vezani uz 
funkcioniranje, održava-
nje i razvoj Grada. Jedini, 
zakonom ovlašteni pred-
lagač proračuna, jest gra-
donačelnik.

   Planiranje proračuna 
teška je i složena zadaća. 
Nakon dvomjesečnih ana-
liza, savjetovanja, usugla-
šavanja i brojnih koordi-
nacijskih sastanaka koje je 
vodio gradonačelnik osob-
no, izrađen je prijedlog 
proračuna za 2023. godinu. 
Nakon što prođe kroz javno 
savjetovanje, gradonačel-
nik Milorad Batinić uputit 
će ga na donošenje Grad-

skom vijeću Ivanec. 

Savjetovanje o 
proračunu 30 
dana
S obzirom na brojne 

nove momente koje sadrži 
prijedlog, a kojih u dosa-
dašnjim proračunima nije 
bilo, u nastavku vas de-
taljnije informiramo o naj-
važnijim novim mjerama 
i programima koje grado-

načelnik predlaže na do-
nošenje Gradskom vijeću.

Ovaj prijedlog sada je u 
javnom savjetovanju koje 
traje 30 dana (do 21. stu-
denog). Uvid u proračun te 
u sve posebne odluke koje 
ga prate možete izvršiti na 
web stranici Grada Ivan-
ca www.ivanec.hr  te na 
propisanom obrascu slati 
svoje primjedbe i prijedlo-
ge. Evo i detalja.

nikakva primanja), a sve 
kako bi im se božićni blag-
dani uljepšali i omogućila 
im se nabava primjerene 
božićne košarice.

Proračun socijalniji 
nego ikad – 
gradonačelnik 
predlaže nove 
potpore za 
umirovljenike i 
građane slabijeg 
imovnog stanja

ZA KUĆANSTVA Potpore za 
energetsku obnovu kuća
Građanima od 5.000 
do 15.000 kuna

Gradonačelnik pred-
laže Vijeću i potpore za 
sva kućanstva koja se 
odluče za cjelovitu ili 
djelomičnu energetsku 
obnovu obiteljskih kuća 
radi smanjenja potrošnje 
energije. 

Sva takva kućanstva 
od Grada će ostvariti 
pravo na povrat ulože-
nih sredstava u visini od 
5 do 10% od ukupno max. 

opravdanog troška inve-
sticije. Drugim riječima, 
ovisno o mjeri koju izvode 
(termo fasada, izolacija 
stropa prema negrijanom 
tavanu, kosi krov, pod, 
vanjska stolarija, kotlovi 
na sječku/pelete, sunčani 
toplinski sustav), Grad bi 
građanima radove sufi-
nancirao bespovratnim 
iznosom od 5.000, 7.000 
do max. 15.000 kuna.

ZA STUDENTE U ak. g. 2022./2023.
60 stipendija, povećanje 
na 800 i 900 kn

Gradonačelnik Vijeću 
šalje i prijedlog za pove-
ćanjem broja i iznosa stu-
dentskih stipendija:

-Umjesto dosadašnjih 
50, predlažem da Grad u 
novoj ak. godini 2022./23.
studentima dodjeljuje 60 
stipendija. Predlažem ta-

kođer da se stipendije za 
deficitarna zanimanja sa 
sadašnjih 800 povećaju 
na 900 kn mjesečno, a sti-
pendije koje se dodjeljuju 
temeljem socijalnih kri-
terija, da se sa sadašnjih 
700 povećaju na 800 kuna 
– poručuje Batinić.

ZA PODUZETNIKE Uz sniženje 
komunalne naknade od 20%
Obveznicima povrat 
poreza na potrošnju

Prođe li prijedlog gra-
donačelnika, svi poduzet-
nici i obrtnici sa sjedištem 
na području grada Ivanca 
će od 1. listopada 2022. 
do 31. ožujka 2023. godine 
(ovo razdoblje usklađeno 
je s trajanjem paketa mje-
ra Vlade RH) imati moguć-
nost korištenja novčanih 
gradskih benefita.

Za gospodarstvenike 
su predviđena bespovrat-

na novčana sredstva za 
obračunatu komunalnu 
naknadu za poslovni pro-
stor te za prateće zemlji-
šte za obavljanje poslov-
ne djelatnosti u iznosu 
od 20%. Također, Grad će 
svim ugostiteljima upla-
ćeni porez na potrošnju 
vratiti u 100%-om iznosu 
(ako udovoljavaju pravili-
ma o dodjeli potpora male 
vrijednosti).

ZA GRAĐANE
25% manja komunalna 
naknada

Prihvati li Vijeće Bati-
nićev prijedlog, građani 
će iduće godine biti oslo-
bođeni plaćanja jedne 
cijele rate komunalne 
naknade za stambeni/

garažni i poslovni prostor 
i to za prvo tromjesečje 
2023. godine. To znači da 
će im Grad komunalnu 
naknadu za iduću godinu 
smanjiti 25%.

ZA (DO)GRADNJU DJ. VRTIĆA
U 2023. iz gradskog 
proračuna 6,1 milijuna

S obzirom na to da je 
Grad Ivanec obaviješten 
da su na natječaju Mini-
starstva znanosti i ob-
razovanja „prošla“ oba 
kandidirana projekta  - do-
gradnja vrtića u Ivancu i 
gradnja novog u Radovanu 
- te da za njih Gradu stiže 
potpora u visini od 10,32 
milijuna, Grad je u obvezi 
osigurati sufinanciranje.

Budući da je riječ o go-
lemim ulaganjima, grado-
načelnik predlaže da se u 
2023. god. iz proračuna za 
ove svrhe izdvoji 6,1 mili-
juna kuna, i to 3,9 milijuna 
za vrtić Ivanec (+ ministar-
stvo 3,9 mil.) te 2,2 mili-
juna za Radovan (+jednak 
iznos ministarstvo). Osta-
tak bi se osigurao u prora-
čunu za 2024.

VATROGASTVO
Vatrogastvu 2 mil. kn

Pred vijećnicima Grad-
skog vijeća naći će se i 
prijedlog gradonačelnika 
o povećanju sredstava 
vatrogastvu (s  938.000 
kuna u ovoj, na 2,05 miliju-
na kuna u 2023.).  

-Od tih sredstava je mi-
lijun kuna namijenjeno za 
vatrogasne ljestve DVD-
u Ivanec. Nadalje, iako bi 
po zakonskoj računici za 
tekuće donacije VZ-u (za 
financiranje rada DVD-ova 
i VZ) u 2023. god. Grad tre-
bao osigurati 450.160 kuna, 
što je manje nego u ovoj 

godini, već unaprijed sam 
rekao da nećemo smanji-
vati sredstva za rad va-
trogasaca. Stoga za 2023. 
godinu predlažem pove-
ćanje tekuće donacije VZ-u 
na 670.000 kuna. Također, 
predlažem i 200.000 kuna 
donacije za garažu DVD-
a Radovan te još 100.000 
kuna za opremanje DVD-
ova, i to za period od 2023. 
do 2026., čime bismo i u na-
rednim godinama osigura-
lo kontinuirano opremanje 
i stabilno financiranje DVD-
ova – izjavio je Batinić.

ZA BOGATIJI DRUŠTVENI ŽIVOT
Više sredstava za 
udruge i manifestacije

Prihvati li Gradsko vi-
jeće prijedlog gradona-
čelnika, iduće godine Grad 
Ivanec imat će bogatiji 
društveni život. Naime, 
više sredstava predviđe-
no je za djelatnost udruga 
(250.000 kn) te za održa-
vanje kulturnih i zabav-
nih manifestacija, među 
kojima odskače Advent u 
Ivancu, za koji je predvi-
đeno 530.000 kuna (ove 
godine 250.000 kn).

U planu je i stavljanje u 

funkciju povijesnog objek-
ta u gradskom parku koji 
se sada energetski obnav-
lja, a u kome će se otvo-
riti Centar za posjetitelje 
(200.000 kn). 

Svrsi se postupno pri-
vodi i Muzej planinarstva, 
za koji je u 2023. planira-
no 687.000 kn (uređenje 
interijera) te za sanaciju 
arheološkog nalazišta 
Stari grad Ivanec (350.000 
kn+planiranih 1,23 mil. kn 
od resorna ministarstva). 

SPORT Više novca sportu
Sportskim udrugama 
100.000 kuna više

Prema prijedlogu gra-
donačelnika, za sportske 
udruge u 2023. god. iz-
dvojilo bi se 850.000 kn 
(ove godine 750.000 kn), 
a više novca predviđeno 
je i za sportske i sportsko-
rekreacijske manifestaci-
je, za udruge u sportu, za 
stručnog voditelja ZSUGI, 
za šk. sportske klubove te 
za održavanje terena za 
NK Ivančicu (sa 66.200 na 
75.000) te za NK Mladost 
(sa 32.000 na 45.000 kn).

Grad će osigurati i 
180.000 kn za uređenje 
odbojkaškog igrališta na 
pijesku kod OŠ Ivanec, a 
Batinić predlaže da se od 
2023. dio 2025. god. osi-
gura godišnje po 300.000 
kn za rekonstrukciju zgra-
de NK Mladost Margečan 
Za opremanje novih pro-
storija NK Ivančice pred-
laže 100.000 kn te 150.000 
kn za pripremu gradnje 
parkirališta kod nogomet-
nog igrališta Salinovec. 
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KOMUNAL 
Za komunal u 2023. – 
više od 24 milijuna kn

   Evo i pregleda progra-
ma i projekata u komunalu 
čiju realizaciju gradona-
čelnik predlaže u 2023. 
Ukupni predviđeni progra-
mi „teški“ su 24,2 milijuna 
kn (3,22 mil. eura).

Program građenja 
objekata i uređaja komu-
nalne infrastrukture na 
području Grada Ivanca za 
2023. godinu – cca 12 mili-
juna kuna (1.597.319,00 €)

Najznačajniji zahvati: 
izrada projektne doku-
mentacije Gradska šuma 
Ivanečka jezera – 305.000 
€ (sufinanciranje teme-
ljem prijave projekta na 
natječaj 90%); proširenje 
ulice A. Cesarca – 202.000 
€; dovršetak uređenja od-
vojka Ul. P. Preradovića 
– 205.000 €; Industrijska 
zona Ivanec – projekti, ot-
kup zemljišta, pripremni 

radovi na probijanju nove 
ulice – 117.000 €; sanacija 
klizišta (Prigorec, Ivanec) 
– 146.000 €; nastavak mo-
dernizacije nerazvrstanih 
cesta, uređenja lokalnih 
cesta, autobusno stajali-
šte Horvatsko itd.

Program održavanja 
komunalne infrastrukture 
na području Grada Ivanca 
za 2023. godinu – 7,58 mi-
lijuna kuna (1.011.000,00 
€); održavanje nerazvr-
stanih cesta – 192.000 €, 
početak projekta moderni-
zacije javne rasvjete kroz 
ESCO model – 471.000 €

Ostale aktivnosti u 
komunalu - urbanizam, 
zaštita okoliša, vodoop-
skrba, odvodnja –  4.48 
mil. kuna (624.000 €);  
aktivnosti u zaštiti okoliša  
-143.000 €; aglomeracija 
–  405.000 €

Najveća ulaganja iduće godine – dogradnja dječjeg vrtića Ivanec i gradnja novog vrtića u Radovanu
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   Oko 160 vrsta gljiva ubranih 
u ivanečkim šumama u subotu 
su, 15. listopada, mogli vidjeti 
brojni posjetitelji koji su tijekom 
cijelog poslijepodneva u ivaneč-
kom parku obilazili gljivarsku 
izložbu koju su postavili članovi 
Gljivarskog društva Ivanec. 

   Sve okupljene na početku 
je pozdravio predsjednik GD-a 
Zvonko Turčin, pozdravne rije-

či uputio im 
je i vodi-
telj TZ-a 
B o r i s 
J a g e t i ć 
Daraboš, 
a mani-
festaciju 
je otvorio 
z a m j e n i k 
gradonačelnika 
Marko Friščić. 

   Uz izložbu gljiva, svi zain-
teresirani mogli su pod mikro-
skopom pogledati uzorke gljiva 
te se počastiti gulašom od gljiva 
i mesa koji su pripremila druš-
tva iz Ivanca iz Ivanca i Krapine. 
Na manifestaciji je bio i Branko 

Bartolić, predsjednik Hrvatskog 
gljivarsko-mikološkog save-

za.
Bogat popratni 
program

   U manifestaciju se 
uključila i Udruga Rukotvo-

rine Božene Carević, dok su 
UG Margareta iz Margečan i 

KUD Salinovec/Skrajski pajdaši 
izložile bogatstvo gurmanskih 
delicija svoga kraja. Kod salino-
večkog štanda ispeklo se i gra-
đanima podijelilo 30 kg kestena. 
Sve udruge prekrasno su svoje 
štandove ukrasile plodovima 
jeseni.

Gužva je vladala i kod štanda 
Udruge vinara i vinogradara 

Brojnim sadržajima mali-
šani svih naših vrtića obilježili 
su Dječji tjedan (3.-9. listopa-
da). Naročito bogat program 
za djecu priređen je u grad-
skom Dječjem vrtiću Ivančice. 
Počeo je likovnim aktivnosti-
ma i izradom poruka koje su 
maleni uputili odraslima, a 
nastavljen susretom s grado-
načelnikom Miloradom Bati-
nićem. 

Veseli doček priređen mu je 
u vrtićkom krugu, gdje je rav-
nateljica Milena Golubić po-
zdravila gosta i uputila zahva-
le Gradu za sve što čini kako bi 
djeci omogućio ugodan bora-
vak u vrtiću i bezbrižno odra-
stanje. Maleni su potom gra-
donačelnika zatrpali dugim 
popisom svojih želja, a neke 
od njih, kazao je gradonačel-
nik, Grad će sigurno i ostvariti. 
Za uspomenu na susret, djeca 
su mu poklonila prekrasnu sli-
ku koju su sama izradila, a koja 
pokazuje Ivanec viđen očima 
mališana. Slika već krasi pro-

store Gradske vijećnice.
Malene u svim vrtićima i 

kod dadilje u I. Vrhovcu, Grad 
je počastio šarenim torta-
ma ( što je izazvalo pravo 
oduševljenje) te projekcijom 
Štrumpfova u Kinu Ivanec. 

Slično je tih dana bilo i u 
vrtiću Radovan te u Dječjem 
vrtiću Bambi, odakle su ma-
leni Gradu uputili veliko hvala 
za slatko iznenađenje te Dječji 
tjedan završili plesom uz po-
pularne dječje pjesme.(ljr)

JESEN U IVANCU Mnoštvo posjetitelja obišlo lijepu manifestaciju u gradskom parku

Uživali uz gljive, gljivarski kotlić, 
kostanj pocunec i mošt riezunec

Peharček, gdje se, nakon 
gulaša, kolinjske juhe i kolača, 
žeđ gasila moštom i vinom. 
Vinari su se dobro pripremili, 
a raspoloženje je bilo na visini. 
Za dobru atmosferu pobrinu-
li su se Faringaši iz Prigorca, 

pa se uz glazbu i zaplesalo.
Izlagali su i OPG Slavica Gr-

đan, OPG Hrvoić, OPG Mađar i 
OPG Štefanko koji su posjetitelji-
ma ponudili svoju robu iz vlastite 
proizvodnje. 

   U sklopu manifestacije Tu-

ristička zajednica snima-
la je i svoj novi promo 
video, čiji su dio bili i 
vitezovi ivanovci, koji 
su i toga dana bili 
nezaobilazna atrak-
cija. Zahvaljujući (i) 

ugodnom danu babljeg 
ljeta, manifestacija 

je prerasla u pre-
lijepo društveno 
okupljanje građa-
na svih generacija, 

a obišlo ju je mnoš-

tvo posjetitelja iz Ivanca i šire 
okolice. 

Generalni pokrovitelj mani-
festacije bio je Grad Ivanec, a or-
ganizirali su je Gljivarsko druš-
tvo Ivanec, Turistička zajednica i 
Poslovna zona Ivanec (ljr)

 ˝ Udruge ivanečkoga 
kraja svoje su štandove 
prepunile starinskim 
kolačima i delicijama 
te ih predivno ukrasile 
plodovima jeseni

ZANIMLJIVO
Nađen prvi tartuf na Ivančici!

Posebna atrakcija za brojne 
posjetitelje i ove je godine bio 
pas Jeno (lagotto romagnolo), vl. 
Stjepana Hrvoića, koji je pokazao 
kako svojim osjetljivim njuhom 
pronalazi crne tartufe koji su, za 
potrebe pokazne vježbe, bili za-
kopani u parku.  S posebnim po-
nosom tom je prilikom Mario Vla-
šić, viši stručni savjetnik za šume 
iz Savjetodavne službe Međimur-
ske županije, priopćio eksklu-
zivnu vijest, a to je da je upravo 
toga dana na Ivančici pronađen 
prvi crni tartuf! Time se i naša 
planina upisala na kartu šumskih 
područja na kojima su pronađene 
ove gljive, među gurmanima 
cijenjene kao vrhunska delicija.

DRUŠTVO MASKA Prikaz nekadašnje  ivonjske kuhinje
Jeste li kušali 
kolinjsku juhu?

   U sklopu priredbe je Druš-
tvo prijatelja Maska Ivanec re-
aliziralo svoj program „Prikaz 
negdašnje ivonjske kuhinje“, koji 
je prijavio na Javni poziv Grada 
za 2022. godinu.

-Riječ je o starom, izvornom 
specijalitetu, koji je nekad bio 
nezaobilazni dio svakog iva-
nečkog kolinja. Recept pripreme 
razlikuje se od gazdarice do gaz-
darice, jer svaka od njih ima neku 
svoju tajnu – rekla je predsjedni-
ca Maske Vlasta Friščić. Mnogi 
građani, pogotovo stariji, rado su 
kušali ovu deliciju i nisu štedjeli 
riječi pohvale za mirisnu, gustu 

juhu, kojom se zalijeva kuhano 
meso i jetrica te sve to skupa 
konzumira s domaćim kruhom.

Maska je ponudila i nekadaš-
nje „mašinske“ kolače, kifleke z 

orehima, sirnu zljevku s tikvinim 
koščicama, kram pogače, sirne 
štruklje, orehnjaču i makovnjaču, 
kosanu mast i dr. Sjajna prezen-
tacija negdašnje ivonjske kuhinje!

Ugodna atmosfera u ivanečkom parku uz izložbu gljiva i 
ponudu štandova

B. Jagetić Daraboš: Potvrda 
da i na Ivančici ima tartufa!
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Kolinjsku juhu pripremila je predsjednica Maske V Friščić
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Uz Faringaše se i zaplesalo Dobar tek!Kod gljivarskog kotla GD-a Ivanec

Nakon gljivarskog gulaša, kolinjske juhe, štruklji i kolača – sjajna okrepa kod 
nepresušnog štanda Peharčeka

DJEČJI TJEDAN U svim 
vrtićima našega kraja Veselo uz pjesmu, ples, torte i Štrumpfove!

 ˝ Grad je kolačima obradovao mališane svih vrtića 
te ih počastio Štrumpfovima u ivanečkome Kinu 

Želimo im sretno i bezbrižno djetinjstvo!

UČENICI OŠ IVANEC U posjetu gradonačelniku

„Da sam ja gradonačelnik…“
 Desetak učenika OŠ I. K. Sak-

cinski Ivanec s pedagoginjom 
Vesnom Vitez i defektologi-
njom Ivom Kelemen u povodu 
obilježavanja Dječjeg tjedna u 
Gradskoj su vijećnici bili gosti 
gradonačelnika M. Batinića.  S 
obzirom na to da im je jedna od 

zadanih tema u školi bila „Da 
sam ja gradonačelnik“, učenici 
5. i 6. razreda gradonačelnika su 
izvijestili što bi oni u takvoj po-
ziciji napravili i ostvarili za svoj 
grad. 

Kako je učenik Patrik Gotal 
izrazio ambiciju da jednog dana 

postane gradonačelnik, Batinić 
ga je pozvao da mu se pridru-
ži na čelu stola pa su tako dva 
gradonačelnika razgovarala o 
ozbiljnim stvarima i projekti-
ma, uključujući i planove o tome 
kako djeci slobodno vrijeme is-
puniti raznim novim sadržajima. 

Kako djeca promišljaju vođenje Grada Dva gradonačelnika 

Velika torta – dar Grada malenima u povodu Dječjeg tjedna

A gradonačelniku prekrasna slika koju su djeca izradila sama

Mališani Dječjeg vrtića Bambi
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Predsjednik Savjeta mladih 
Grada Ivanca Ivan Golubić, pot-
predsjednica Anabela Ljubić i 
zamjenik gradonačelnika Marko 
Friščić sudjelovali su u radu 6. 
nacionalne konferencije savje-
ta mladih koja je u organizaciji 
Udruge gradova održana u Šibe-
niku.

U tri konferencijska dana, 
tijekom kojih je fokus bio na 
članovima savjeta mladih, pro-
vedene su stručne i kvalitetne 
rasprave i radionice koje su na 
kraju i rezultirale donošen-
jem konkretnih zaključaka kao 
smjernica za njihov budući rad. 

- Uz razna predavanja i 
predstavljanja primjera dobre 
prakse, radilo se i na definiran-
ju daljnjih aktivnosti i ciljeva 
savjeta mladih. Tako smo na 
drugom danu konferencije bili 
podijeljeni u tri radne skupine na 
kojima smo pokušali definirati 
postojeće dobre aspekte surad-
nje između savjeta mladih i nji-
hovih JLS-ova. Za Ivanec su u tri 
različite grupe ivanečki preds-
tavnici jednoglasno zaključili da 
su to generalna suradnja, infor-
miranje i financiranje – kaže I. 
Golubić.

Promocija rada 
mladih
Održana je i radionica 

na kojoj je bilo potrebno da 
članovi savjeta i predstavnici 
njihove JLS definiraju još ba-
rem jedan dodatni projekt, uz 
uvjet da još nije obuhvaćen 
godišnjim planom rada sav-
jeta mladih te da on može biti 
i stvarno proveden do iduće 
konferencije. Ivanečki preds-
tavnici kao znatan problem 

definirali su pasivnost mladih 
u vidu vrlo malog broja mladih 
aktivnih volontera u Ivancu. 
Zbog toga je, kao krajnji cilj, 
određena aktivnost koja bi po-
taknula mlade na aktivnu par-
ticipaciju na način da se rad i 
uspjesi mladih više promiču.

Promocija će se proves-
ti kroz izradu web stranice, 
online prezentacije i rubrike 
za mlade u lokalnom glasilu. 
Također, kreirat će se projektni 
„Hall of fame“ koji će biti fizički 
dokaz o provedenim aktivnos-
tima i projektima mladih. Sve 
bi to trebalo služiti kao primjer 
dobre prakse kojim će se poti-
cati i ostale mlade na partici-
paciju, a također im dokazati 
da se uz ideju te malo truda i 
rada može znatno doprinijeti 
zajednici, a time i samom sebi. 
Za definirane projekte članovi i 
predstavnici JLS obvezali su se 

da će ih sljedeće godine pre-
zentirati na konferenciji.

Raspravljalo se i na temu 
“Savjeti mladih – kako dalje?“, 
točnije, koje aktivnosti dalje 
provoditi kao i o stvarnim prim-
jerima dobre prakse koji se u 
konačnici preslikavaju na lokal-
nu zajednicu i stvarno doprino-
se ciljevima savjeta. U sklopu 
razmjene projekata i aktivnosti, 
Golubić je istaknuo provođenje 
sučeljavanja za vrijeme lokalnih 
izbora na temu mladih, što je do-
bro prihvaćeno te istaknuto kao 
primjer dobre prakse, uz prepo-
ruku uvođenja kao stalne prakse 
u rad savjeta.

Konferencija je završila nes-
lužbenim druženjem, razmje-
nom kontakata te obilaskom 
tvrđave sv. Nikole, kao kulise 
svjetski poznate serije Igre pri-
jestolja, odnosno The free City of 
Braavos. (I. Golubić)

Gradovi Ivanec, Jastrebarsko 
i Crikvenica uspješno su prošli 
kroz Program certifikacije gra-
dova s povoljnim poslovnim 
okruženjem u jugoistočnoj Euro-
pi (BFC SEE) i zaslužili certifikat 
koji, kao pečat kvalitete, potvr-
đuje da pružaju usluge građani-
ma i poduzećima prema najvišim 
međunarodnim standardima. 

Nagrade su im uručene na 
trodnevnoj regionalnoj konfe-
renciji Core Days 2022 - Par-
tnerstvo za konkurentniju regiju 
održanoj sredinom listopada u 
Dubrovniku. U ime Grada Ivanca 
certifikat je preuzela direktori-
ca Poslovne zone Ivanec mr. sc. 
oec. Lana Labaš.

BFC znak je međunarodno 
priznat dokument koji poduzet-

nicima i investitorima jamči da 
lokalna sredina razvija povoljno 
poslovno okruženje za poslova-
nje i poduzetništvo na način da 
mu se osigurava najviši stan-
dard usluga. Navedeno osigu-
rava  prepoznatljivost grada kao 
atraktivne destinacije za nove 
projekte, kako od strane posto-
jećih poduzetnika koji već poslu-
ju na području grada, tako i od 
strane novih investitora. 

Ispunjenost kriterija potvrđu-
je neovisna međunarodna veri-
fikacijska komisija. Grad Ivanec 
u tri je navrata uspješno ispunio 
sve propisane kriterije.

U četvrtak, 6. listopada, u Po-
duzetničkom inkubatoru Ivanec 
održan je sastanak Poslovnog 
kluba Ivanec, udruženja koje 
okuplja ivanečke gospodarstve-
nike. Sastanak, tematski vezan 
uz aktualnu problematiku op-
skrbe plinom i poremećaje na 
tržištu energenata, održan je na 
inicijativu poslovnog sektora, a 
odazvalo mu se više od 20 podu-
zetnika i obrtnika, među kojima i 
predstavnici najvećih ivanečkih 
izvoznih tvrtki. 

 Uključili su se i gradonačelnik 
Milorad Batinić, direktor Ivkom 
plina Darko Putar i direktorica Po-
slovne zone Ivanec Lana Labaš. 

Mogućnosti Grada 
ograničene
U uvodnoj riječi gradonačel-

nik Batinić naglasio je da Grad 
podupire partnerske odnose 
lokalne zajednice i poduzetnika, 
jer bez njih i radnika koje zapo-
šljavaju nema ni punjenja prora-
čuna, a ni najvećeg dijela komu-
nalne naknade. 

   Osvrćući se na pojedine pot-
porne mjere koje je Grad izradio 
za poduzetnike kako bi im barem 
djelomično ublažio situaciju na-
stalu zbog aktualnog stanja na 
tržištu energenata, Batinić je na-
glasio da Grad u svojim rukama 
naprosto nema dovoljno alata 
da može učiniti i više:

-Grad se financira isključivo 
od poreza i prireza i od komu-
nalne naknade, to su njegovi 
jedini prihodi (od PDV-a, npr., ne 
dobiva ni kune). Ako Grad nekoga 
oslobađa od plaćanja komunal-

ne naknade, u tom slučaju Grad 
svako oslobođenje mora i nado-
knaditi. Možda na prvu izgleda 
da to i nisu velike svote, među-
tim, kada se zbroje sve mjere i 
potpore koje Grad planira izdvo-
jiti za poduzetnike, građane i so-
cijalne kategorije, proizlazi da je, 
do ovog trenutka, riječ o svoti od 

oko 2,5 milijuna kuna – izjavio je 
gradonačelnik. 

 Istaknuo je da Grad Ivanec od 
države prima pomoć u obliku fi-
skalnog izravnanja, međutim, to 
su strogo namjenska sredstva 
koja se smiju koristiti samo za 
investicije. 

Direktorica Poslovne zone L. 

Labaš detaljnije je predstavila 
program mjera i potpora Grada 
Ivanca za poduzetnike, a koji se 
odnosi na povrat uplaćene ko-
munalne naknade (20%) i po-
reza na potrošnju (100%). Ove 
mjere projicirane su za razdoblje 
od 6 mjeseci (jednako kao i dr-
žavne mjere), a bude li potrebe 
nastavit će se i nakon 31. ožujka 
2023.

Većina poduzetnika 
prešla HEP-Plinu
Darko Putar, direktor Ivkom 

plina, govorio je o načinu na koji 
su se tektonski poremećaji na tr-
žištu plina odrazili na poslovnu 
suradnju s 286 pravnih osoba 
koje je opskrbljivao plinom.    Do 
1. listopada drugog opskrbljivača 
potražilo je 35 pravnih osoba, a 
nakon toga datuma, kada je Iv-

kom plin svima poslao dopise o 
sporazumnom raskidu ugovora, 
većina ih je prešla na zajamčenu 
opskrbu putem HEP-Plina po ci-
jeni od 17,5 kn/m3. 

Bez pomoći države koja će si-
tuaciju oko plina nekako morati 
riješiti, sami opskrbljivači su ne-
moćni. Ivkom plin, rekao je, svih 
proteklih godina osiguravao je 
poduzetnicima plin po iznimno 
niskim cijenama i trudio se biti 
im pouzdan poslovni partner. Na 
žalost, zbog navedenih razloga, 
to više nije moguće pa se tek 
sada, u novonastaloj situaciji, 
vidi što znači izgubiti pouzdanog 
partnera.

Poduzetnicima teško
Uz poruku da im je žao što 

su izgubili dobrog opskrbljivača, 
predsjednica NO-a Ivančica d.d. 
Nada Zver ocijenila je da će po-
duzetnici i ubuduće biti izloženi 
visokom rastu cijena energena-
ta te da se priča neće vratiti na 
staro, to više što se od 1. travnja 
iduće godine najavljuje posku-
pljenje električne energije. 

Svi moraju, rekla je, razmi-
šljati o energetskoj samodo-
statnosti (uštede, obnovljivi 
izvori energije) te se u tom kon-
tekstu založila za potrebu pro-
mjene sadašnjih kriterija koji 
tvrtkama ograničavaju pristup 
javnim natječajima, jer izvori 
financiranja moraju biti dostu-
pni svima. Poduzetnicima je 
sugerirala da iskoriste pogod-
nost energetskih vaučera, to 
više što se automatski prenose 
na novog opskrbljivača plinom. 

PRIZNANJE Na konferencije 
Core Days 2022. u Dubrovniku Gradu Ivancu uručen novi BFC znak

 ˝ BFC je međunarodno priznat dokument koji poduzetnicima i investitorima jamči da im lokalna sredina za poslovanje osigu-
rava najviši standard usluga

Priznanja su uručena na 
regionalnoj konferenciji 
za jugoistočnu Europu u 

DubrovnikuIvanec među jedina tri grada u Hrvatskoj, nositelja BFC znaka

FO
TO

: O
SO

B
N

I A
R

H
IV

POSLOVNI KLUB IVANEC Velik interes poduzetnika za aktualnu problematiku vezanu uz poremećaje na tržištu energenata i opskrbu plinom 

Poduzetnici: Proizvodnju ćemo 
smanjiti i zatvoriti dijelove pogona

 ˝ Batinić: Trpimo posljedice loših državnih politika. Zašto su obustavljena istraživanja nalazišta plina i nafte u Jadranu, 
dok istovremeno Talijani s druge strane nesmetano „pumpaju“ i zahvaćaju iz našeg „bazena“? 

Najavljeno reducira-
nje proizvodnje
Što se tiče obnovljivih izvora 

energije (OIE), ocijenjeno je da će 
EU uložiti golem novac u ovaj se-
gment. Iskustva po tom pitanju u 
Ivancu su različita: dok su poje-
dine tvrtke na taj način uspje-
le riješiti svoje potrebe, velikoj 
tvrtki We-Kr, iako ima instaliran 
1 MW iz OIE-a i dvije TS, to neće 
biti dovoljno za planirano proši-
renje proizvodnje. Stoga će dio 
proizvodnje reducirati i zatvoriti 
pojedine dijelove pogona. 

   Slično će učiniti i u Iva-tek-
stilu, rekao je direktor Mladen 
Smontara, te eliminirati pojedine 
operacije i dijelove proizvodnje. 
Dragutin Varga, direktor Itasa-
Prvomajske, kazao je da u cilju 
štednje, u toj tvrtki o smanjenju 
temperature u halama na 19-
20° ne mogu ni razmišljati zbog 
specifičnosti proizvodnje, koja 
zahtijeva temperaturu od naj-
manje od 22 °. Osvrćući se na 
višestruki rast cijena energenata 
pitao je tko to može izdržati. Bio 
je oštar prema državnoj politici, 
poručio je da bi svima bilo bolje 

da se – manje krade.
Ističući visok deficit od 3,5 

milijarde kuna u državnom pro-
računu, M. Batinić iznio je mišlje-
nje da ni od Vlade ne možemo 
očekivati da će na dulji rok moći 
financirati paket potpornih mje-
ra.

Loše državne politike
-Vjerujem da će neko rješenje 

naći EU, država će također dati 
sve što može, a jednako tako i 
Grad Ivanec. Međutim, isto je tako 
i činjenica da sada trpimo poslje-
dice loših državnih politika. Jedno 
od njih je pitanje energije. Imamo 
plin i naftu. Sve je bilo spremno 
za istraživanja u Jadranu. Zašto 
su obustavljena, dok istovreme-
no Talijani s druge strane ne-
smetano „pumpaju“ i zahvaćaju 
iz našeg „bazena“? Ako država 
ne kontrolira energiju, to je po-
tencijalno opasna situacija. Tu je 
i politika hrane, što je pitanje od 
nacionalne sigurnosti. Imamo 
i hidroenergiju, imamo Sunce, 
imamo sve preduvjete za samo-
dostatnost. Ali nemamo dovoljno 
spremnosti da si uredimo državu 
kako treba – zaključio je grado-
načelnik Batinić.(ljr)

Direktor 
D. Putar: 
Ivkom 
plin dugo 
je podu-
zetnici-
ma i ku-
ćanstvi-
ma bio 
pouzdan 
partner

Poduzetnici najavljuju štednje i reduciranje proizvodnje
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Batinić: Na naplatu dolaze posljedice dugogodišnjih loših 
državnih politika

SREDNJA ŠKOLA IVANEC Novi program
Strojarski računalni tehničar

   Ravnateljica Srednje škole 
Ivanec Lidija Kozina informira-
la je poduzetnike o namjeri da 
se iduće šk. godine uvede novi 
program obrazovanja za strojar-
skog računalnog tehničara. 

S obzirom na uvođenje novih 
digitalnih tehnologija u proizvod-

nju, dio poduzetnika ovu je inici-
jativu odmah pozdravio (Ivančica 
d.d.) te izrazio interes da i sami 
daju sugestije oko programa, da 
tijekom školovanja učenike od-
mah povlače na praksu, da ih 
kasnije zaposle i tako si osiguraju 
potreban stručni kadar.

MLADI Ivanečka mladež na 6. nacionalnoj konferenciji sa-
vjeta mladih u Šibeniku 

Dobre smjernice za budući 
rad Savjeta mladih

 ˝ Kao primjer dobre ivanečke prakse istaknuta je provedba sučeljava-
nja u vrijeme lokalnih izbora na temu mladih i politika za mlade
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Predsjednik Savjeta mladih Ivanec I. Golubić (u sredini)
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Tridesetak članova DŠR-a 
Salinovec obilježilo je 31. svjet-
ski dan pješačenja šetnjom na 
relaciji Salinovec – Brežni – Bo-
biščak - Ivanečka Željeznica – s 
povratkom na početnu točku. 
Nakon pješačenja i druženja u 
trajanju od oko dva sata, svi su-

dionici okrijepili su se ručkom. 
Riječ je o još jednoj mani-

festaciji kojom ovaj DŠR potiče 
rekreaciju i kretanje kao prilog 
zdravlju svih generacija. Njome 
je DŠR Salinovec ujedno završio 
ovogodišnju sezonu manifesta-
cija na otvorenim prostorima.

Deset planinara PK Ivanec u 
listopadu je osvojilo najviši vrh 
Španjolske, Pico del Teide (3.718 
m) na istoimenom vulkanu na 
Tenerifama (Kanarski otoci). 
Teide je među deset najposje-
ćenijih nacionalnih parkova na 
svijetu. Proteže se na 190 km2, 
pod UNESCO-ovom je zaštitom i 
ubraja se u 12 nacionalnih špa-
njolskih blaga. 

Bio je to ujedno i prvi druš-
tveni izlet PK Ivanec u ovu ze-
mlju, a odazvalo mu se 27 čla-
nova. Svi su se popeli na planinu 
Guajaru (2718 m), dok su fizički 
spremniji planinari krenuli na 
Pico del Teide. 

Osmodnevni boravak na 
Tenerifima planinari su iskori-
stili za odmor i obilazak raznih 
prirodnih atrakcija i povijesnih 
znamenitosti ovog vulkanskog 
otoka.(nn)

Vodstvo Grada Ivanca na čelu 
s gradonačelnikom Miloradom 
Batinićem je povodom obilje-
žavanja 81. obljetnice pogibije 
Josipa Kraša, jednog narodnog 
heroja ivanečkoga kraja, odalo 
počast ovom antifašistu, dugo-
godišnjem sindikalnom aktivistu 
i organizatoru pokreta otpora 
fašizmu u Gorskom kotaru, na 
Baniji i Kordunu.

Uz Kraša, koji je poginuo u 
okršaju s ustašama u listopadu 
1941. godine, ne vežu se nikakve 
loše konotacije. Dapače, povijest 
ga pamti kao bespoštednog 
borca za prava radnika, posebno 
ivanečkih rudara, te kao orga-
nizatora štrajkova 1936. i 1937. 
godine koji su rezultirali poveća-
njem plaća i poboljšanjem uvjeta 
rada.

Povlačeći paralele s aktu-

alnom političkom i socijalnom 
situacijom, zamjenik gradona-
čelnika Marko Friščić u prigod-
nom je obraćanju okupljenima 
ocijenio je da je za suvremeno 
promišljanje značenja Kraševa 
rada posebno važna njegova 
upravo predratna borba za rad-
nička i socijalna prava te za ljud-
ska prava općenito.

-I danas, jednako kao i tada, 
ima nepravde, samo što je bo-
lje prikrivena nego nekad. Kad 
govorimo o pravima radnika i 
građana danas, postavlja se pi-
tanje što je sa sredstvima koja 

građani uplaćuju javnim podu-
zećima (a koja trebaju završiti u 
cestama i drugim investicijama i 
projektima na korist svih), a koja 
kroz sustavnu pljačku dugi niz 
godina završavaju na računima 
privatnih osoba? Što je s verbal-
nim i fizičkim nasiljem koje nad 
malim čovjekom provode moćni 
ljudi, koji bi trebali biti primjer 
drugima? Što je s pravima gra-
đana na život u zdravom i čistom 
okolišu? I danas bi nam dobro 
došao jedan Josip Kraš, da pove-
de borbu za prava malog čovjeka 
i radnika – konstatirao je Friščić.

Sjeni poginulog Kraša, koji 
počiva u Grobnici narodnog 
heroja u Zagrebu, pred bistom 
kod njegove spomen kuće u 
Vuglovcu, odali su i predsjednik 
Gradskog vijeća Zdenko Đuras, 
pojedini gradski vijećnici, pred-
stavnici UAB-a Ivanec i Varaž-
dinske županije, Policijske po-
staje Ivanec i GO SDP Ivanec.

U subotu je, 15. listopada, kod 
stare lipe na ulazu u ivanečki 
park predbilježenim građanima 
podijeljeno je 100 mladih staba-
laca klonirane lipe, proizvedenih 
u rasadniku Hrvatskog šumar-
skog instituta u Jastrebarskom.

Proizvodnju klonova naručio 
je Grad Ivanec, koji ih već neko-
liko godina uzastopce poklanja 
građanima koji su ih voljni zasa-
diti na svojim imanjima i tako ovo 
jedinstveno stablo sačuvati za 
budućnost. Dosad je podijeljeno 
410 klonova.

Lipe su podijelili zamjenik 
gradonačelnika Marko Friščić i 
zaposlenici Poslovne zone Iva-
nec s direktoricom Lanom Labaš. 
Oni su građanima ujedno uručili i 
certifikat o podrijetlu, kao potvr-
du da je riječ o originalnom klo-
nu, te prigodnu platnenu torbu 

s logom Ivanca -  Planinarskog 
grada. Prilog je to promicanju 
ekoloških torbi za višekratnu 
uporabu. Ovom akcijom ujedno 
je obilježen Europski tjedan odr-
živog razvoja.  

Budući da sve mlade lipe 
nose genetski zapis matičnog 
stabla, to znači da su sve stare 
više od 600 godina te da „pam-
te“ davne dane kada je, prema 
starim kronikama, originalna lipa 
zasađena prilikom preuzimanja 
Starog grada od strane viteškog 
reda ivanovaca. 

Zbog velikog interesa građa-
na, Grad će s ovom akcijom na-
staviti i dalje, a sve u cilju da se 
ivanečki drevni svjedok povijesti 
trajno sačuva za budućnost te da 
jednog dana, kada stabalca pora-
stu, njihovi cvjetovi postanu pr-
vorazredna ispaša za pčele.(ljr)

U utorak, 18. listopada, kod 
utovara metalne ambalaže sku-
pljene putem namjenskih vreća 
od građana (limenke, konzerve, 
sitnija metalna ambalaža i sl.) u 
kamion za odvoz otpada,  u kru-
gu Ivkoma d.d. Ivanec došlo je 
do eksplozije, a nakon toga i do 
otvorene vatre manjih razmjera. 

Pretpostavlja se da je kod 
utovara zaiskrilo, pri čemu je 
eksplodirao neki predmet pod 
tlakom, a što je izazvalo lančanu 
reakciju (niz slabijih eksplozija 

zbog pucanja bočica sprejeva). 
Prilikom prve, jače eksplozije, 
nešto je u lice pogodilo jednog 
radnika (nije sigurno radi li se o 
dijelu ambalaže ili o udarnom 
tlaku prilikom eksplozije), među-
tim, nakon zatražene liječničke 
pomoći srećom je ustanovljeno 
da nema vidljivih ozljeda.

Na licu mjesta intervenirao je 
DVD Ivanec. Ustanovljeno je da se 
zapalila samo hrpa limenog otpa-
da, što su vatrogasci brzo pogasili. 

U povodu ovog događaja, iz Iv-

koma d.d. Ivanec apeliraju na gra-
đane-korisnike usluga, da pažlji-
vo odvajaju otpad te da u metalni 
otpad ne odlažu nikakve predme-
te pod tlakom (kamperske plinske 
boce i sl.) jer iz ovog je slučaja vid-
ljivo da oni potencijalno mogu biti 
vrlo opasni po sigurnost ljudi. 

Građanima se posebno skre-
će pažnja da kod odlaganja bo-
čica/sprejeva pod tlakom pro-
čitaju upute o načinu njihova 
sigurnog odlaganja, a koje su 
istaknute na svakom proizvodu.

Ženski vokalni sastav Kali-
ope u nedjelju je, 9. listopada, 
organizirao 7. festival duhovne 
glazbe „O ljubavi ja pjevam“. U 
prepunoj župnoj crkvi sv. Ma-
rije Magdalene niz duhovnih 
skladbi te su večeri izveli brojni 
solisti i sastavi. Uz Kaliope, koje 
su nagrađene gromoglasnim 
pljeskom publike, sa svojim je 
bendom nastupio i ivanečki žu-
pnik, vlč. Tihomir Kosec. Svojom 

vedrinom i najljepšim pjesmama 
posvećenim Bogu i ljubavi, dir-
nuo je i razveselio sve okupljene 
te im glazbom približio vjeru. 

Posjetiteljima su večer uljep-
šali i Martina Sabljak, Andrea 
Kundija, Helena Težak, Magdale-
na Petak, Elizabeta Košić, Anto-
nio Tkalec, Jurica Vugrek, Sandra 
Šincek, Dječji zbor župe Kame-
nica te članice ŽVS Stridone iz 
Štrigove.

Jesenski ciklus predstava u 
organizaciji KUU Stažnjevec i 
Glumačke družine Komedijaši,  
koje se održavaju u sklopu pro-
jekta Četiri godišnja doba (be-
splatne kazališne predstave za 
ivanečku publiku kroz cijelu go-
dinu), nastavljen je u ivanečkome 
kinu u subotu, 22. listopada, na-
stupom Bjelovarskog kazališta. 

Djeci je bila namijenjena edu-
kativna predstava „Nevolje prin-

ceze Lijepe“, dok su odrasli pratili 
„Dječju igru“, predstavu koja kroz 
tematiku vršnjačkog nasilja pu-
blici šalje znakovite poruke. Ovaj 
projekt nastavlja se krajem stu-
denog, kada će publika, uz jedno 
gostujuće društvo, imati priliku 
dobro se nasmijati i predstavi 
domaćina, Glumačke družine 
Komedijaši. Ovaj projekt novča-
ne podupire generalni pokrovi-
telj, Grad Ivanec.

EKSPLOZIJA U IVKOMU D.D. Kod utovara u kamion eksplodirao predmet pod tlakom

Ne odlažite predmete pod tlakom u metalni otpad!

 ˝ Ivkomov radnik je, srećom, prošao bez ozljeda, ali ovaj slučaj pokazuje 
da ovakvi predmeti potencijalno mogu biti vrlo opasni po sigurnost ljudi
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Nakon eksplozije u dvorištu Ivkoma d.d.

IVANEČKA LIPA Predbilježenim građanima 
podijeljeno 100 stabalaca kloniranih lipa

Građanima 
darovano 
410 lipa

Neka doživi barem još 600 godina!

 ˝ Zbog velikog in-
teresa građana, Grad 

Ivanec i dalje nastavlja 
s kloniranjem lipe i da-

rovanjem stabalaca 

Uz svako stabalce i certifikat o podrijetlu lipe i jedna 
lijepa platnena brendirana torba
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JOSIP KRAŠ Obilježena 81. obljetnica pogibije jedinog narod-
nog heroja ivanečkoga kraja

Kraš bi i danas mogao povesti 
borbu za prava malog čovjeka 

 ˝ M. Friščić: Su-
vremene nepravde 
– sustavna pljačka, 
verbalno i fizičko 
nasilje uglednika, 
narušavanja prava 
građana na život u 
čistom okolišu
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Počast poginulom Krašu 
odali su i predsjednik 
Gradskog vijeća Zdenko 
Đuras, pojedini gradski 
vijećnici, predstavnici 
UAB-a Ivanec i 
Varaždinske županije, 
Policijske postaje Ivanec i 
GO SDP Ivanec

Friščić: I danas, jednako kao i tada, ima nepravde, samo 
što je bolje prikrivena nego nekad

Insert s dječje predstave „Nevolje princeze Lijepe“
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ČETIRI GODIŠNJA DOBA Kazališna večer 
u Kinu Ivanec organizaciji KUU Stažnjevec 

A krajem studenog 
smijeh uz Komedijaše!

 ˝ Projekt se održava uz novčanu potporu i 
generalno pokroviteljstvo Grada Ivanca

ŽVS KALIOPE U prepunoj crkvi sv. Marije Magdalene

Festival duhovne glazbe 
„O ljubavi ja pjevam“

 ˝ Održavanje festivala novčano je pomogao Grad Ivanec

ŽVS Kaliope festival 
duhovne glazbe 
organizirale su 7. put za 
redom

Ela Boj, voditeljica ŽVS Kali-
ope, svim izvođačima zahvalila 
je na odazivu i nastupu kojim su 
i ove godine ovaj festival učinili 
još posebnijim i većim. Program 
je vodila Natalija Maček.

Održavanje festivala novča-
no je pomogao Grad Ivanec.  

Ivanečki župnik vlč. T. 
Kosec pokazao se kao 
prvorazredni glazbenik i 
solist
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Pješice od Salinovca 
do Željeznice i natrag

PLANINARSKI KLUB IVANEC Na Kanarskim otocima
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Na vrhu Pico del 
Teide na Tenerifima

Gradskom društvu Crvenog 
križa Ivanec odobreno je finan-
ciranje novog projekta zapo-
šljavanja žena iz skupine teško 
zapošljivih žena Zaželi – Aktivne 
u zajednici II. Riječ je o projektu 
u kome su, uz više drugih usta-
nova i institucija, partneri i Grad 
Ivanec te općine Maruševec i 
Donja Voća. 

Projektom je odobreno za-
pošljavanje 15 žena, od kojih 6 s 
područja Ivanca, a brinut će se 
o ukupno 90 starih i nemoćnih 
osoba. Projekt je vrijedan blizu 

100.00 eura, financira se iz EU 
socijalnog fonda, a ugovor o do-
djeli sredstava na prigodnoj sve-
čanosti u Zagrebu potpisala je 
v.d ravnateljice CK Ivanec Sanja 
Pajtak.(ljr)

PROJEKT ZAŽELI Potpisan ugovor za 
projekt Zaželi – Aktivne u zajednici II

Posao i za 6 žena s 
područja Ivanca
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EC ˝ Projekt je vrijedan blizu 100.00 eura, fi-

nancira se iz EU socijalnog fonda
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U punom su jeku radovi na 
rekonstrukciji i dogradnji objekta 
na nogometnom stadionu Ivanec. 
U petak, 21. listopada, gradilište 
je obišao gradonačelnik Milo-
rad Batinić s užim suradničkim 
timom te s resornom pročelni-
com Irenom Kresonja. Sa surad-
nicima je stigla i Klaudija Korade, 
direktorica izvođača, Konture 
iz Varaždina, a pridružili su se i 

opunomoćenik nadzornog inže-
njera Domagoj Oštarjaš i pred-
sjednik NK Ivančice Stjepan Grdak. 

Radovi su još u najgrubljoj, 
„sirovoj“ građevinskoj fazi. Stare 
zidne i podne obloge su uklonje-
ne, pojedini vlažni i trošni dijelovi 
zgrade su demontirani i srušeni, 
a u trenutku obilaska objekta 
radnici su zidali nove okomite 
pregradne zidove.

S obzirom na to da se kod 
„otvaranja“ objekta ustanovilo 
da je drvena građa stradala zbog 
vlage te da će biti potrebno zami-
jeniti ne samo dio, već cijelo po-
stojeće krovište, troškovnik je u 
međuvremenu dopunjen dodat-
nim građevinsko-obrtničkim ra-
dovima u iznosu od 274.300 kuna. 

Time se vrijednost ukupne 
investicije penje na 2,53 milijuna 

Košarkaški klub Krapina po-
bjednik je 1. memorijalnog ko-
šarkaškog turnira Ivan Buder- 
Muc koji je odigran u dvorani 
Srednje škole Ivanec. Momčad 
Krapine pobijedila je Varteks Va-
raždin sa 100: 82, dok je utakmi-
ca s Ivančicom prekinuta u 2. mi-
nuti zbog puknuća košarkaške 
table. U prvoj utakmici turnira s 
varaždinskim Varteksom Ivanči-
ca je, nakon regularnog dijela od 
70:70, poražena u produžetku s 
84:76. 

Na prigodnoj svečanosti u 
srednjoškolskom amfiteatru pe-
hare najboljima predao je Marko 
Buder, sin pokojnog Ivana.

Ivan Buder bio je istaknuti 
sportaš i inicijator osnivanja KK 
Ivančica Ivanec. Godinama je 
vodio i trenirao košarkašku sek-
ciju u sklopu DSR-a Ivanec, koja 
je 80-tih godina sudjelovala na 

košarkaškim turnirima u Bednji i 
na zimskom prvenstvu Varaždi-
na. U počecima osnivanja kluba 
bio je i trener KK Ivančice. Buder 
je više godina uspješno obnašao 
i dužnost predsjednika DSR-a 
Ivanec, nekadašnjeg Partizana. 

Bio je i jedan od ponajbo-
ljih igrača malog nogometa. Na 
popularnom ivanečkom malo-
nogometnom turniru u Ivancu 

1986. godine je s momčadi DSR 
IMA Ivanec, u konkurenciji 64 
ekipe, osvojio naslov prvaka tur-
nira, a on sam je bio proglašen 
najboljim strijelcem i igračem 
turnira. Bio je dobar prijatelj, a 
košarkaši i sportska zajednica 
grada Ivanca rado ga se sjećaju 
kao dobrog duha gradskog spor-
ta i rekreacije. Preminuo je 2019.
(nn)Nizom od pet uzastopnih 

pobjeda nogometna momčad 
Mladosti iz Margečana odličnim 
se igrama i rezultatima vinula u 
sam vrh prvenstvene tablice u 
Elitnoj ŽNL Varaždin. 

Mladost je nakon pobjede 
na vrućem gostovanju u Cestici 
svladala Polet s 5:1, a zatim je na 
domaćem terenu Zelengaju na-
nijela poraz od 4:1. Pobjedničku 
rutu nastavila je u Gojancu, gdje 
je porazila Plitvicu s 0:3. 

Mladost je pobijedila ŠNK 
Novi Marof s 3:2 u utakmici 10. 

kola odigranoj u Margečanu. 
Početak utakmice nije bio obe-
ćavajući jer je već u prvoj minuti 
gostujuća momčad povela s 1:0, 
a u 37. minuti bilo je već 2:0. No, 
nakon autogola gostiju, Kovačić 
je u 58. minuti efektnim pogot-
kom izjednačio na 2:2, da bi situ-
aciju u 82. minuti novim pogot-
kom riješio Piskač te, uz erupciju 
oduševljenja publike, momčadi 
priskrbio zasluženu pobjedu, a 
time i slavlje koje je potrajalo do 
dugo u noć.(nn)

Nogometna momčad Ivan-
čice nastavila je s odigrava-
njem utakmica u Elitnoj ŽNL 
Varaždin. U derbiju 10. kola je s 
0:3 poražena od Bednje, vode-
će momčadi lige. Igralo se na 
ivanečkom gradskom stadio-
nu, po kiši i vrlo teškim uvje-
tima za igru. Iako su prigode 
za zgoditke imali u 32. minuti 
Luka Papec, u 46. Borna Keča 
te u 65. Erik Vincetić, navalni 
igrači nisu ih uspjeli iskoristiti. 
Ključni moment utakmice bio 
je u 77. minuti, kada je Vinceko-
vić u 16-stercu srušio Dominika 
Božaka, a glavni sudac G. Babić 
pokazao na bijelu točku s koje 
je siguran izvođač kaznenog 
udarca bio Matava Romario za 

vodstvo od 2:0 te time riješio 
pobjednika utakmice.  

   Ivančica je prije ove utakmi-
ce s uvjerljivih 8:0 na gostova-
nju u Kučanu Donjem svladala 
momčad Zelengaja, gdje su, 
među ostalima, po dva pogotka 
postigli Emil Martinčević i Edu-
ard Vusić. Uslijedio je zatim kiks 
u Ivancu, s Plitvicom iz Gojanca; 
odigrali su neriješeno,1:1. Igra-
či Ivančice očito nisu imali svoj 
dan, a izjednačujući pogodak 
postigao je Nikola Kolarek i tako 
barem spasio domaćina od po-
raza. Na gostovanju u N. Marofu 
Ivančica je zatim svladala mom-
čad Marofa s 3:1; dva je pogotka 
postigao Ivan Josipović, a jedan 
Vincetić.(nn) 

Ženska seniorska ekipa ŽOK-
a Ivanec pobjedom od 3:2 nad 
HOK-om Gorica startala je u 
novoj prvenstvenoj sezoni u 1. 
B HOL Sjever. Utakmica je odi-
grana  u Velikoj Gorici i bila je to 
prva službena utakmica u ligi 
pod vodstvom novog ivanečkog 
trenera Nikole Sabolića. 

Nakon toga su ivanečke od-
bojkašice, predvođene kapetani-
com Tarom Ribić, izborile i drugu 
prvenstvenu pobjedu nad OK 
Olimpik 2 s 3:1.

Druga seniorska ekipa ta-
kođer je u novu sezonu ušla 
pobjedom i to od 3:0 nad OK 
Ivanić Grad. Pobjedu je izborila 
i u 2. kolu, nad ekipom OK Brc-
ko iz Brckovljana, također s 3:0. 
Domaće odbojkašice odlično su 

ušle u utakmicu, uz sjajni servis i 
odličan smeč. Pobjedu su izbori-
le u rekordnih 49 minuta što je do 
sada najbrže ostvarena pobjeda 
ivanečke ekipe koju vodi kapeta-
nica Tea Čorko. Zasad ekipa ima 
maksimalan učinak i drži prvo 
mjesto na prvenstvenoj tablici.

Također, dvije pobjede treće 
odbojkaške ekipe nad ŽOK-om 
Kaštel 2 Pribislavec i ŽOK-om 
Ludbreg te četvrte ekipe ŽOK-a 
Ivanec pobjedom nad ŽOK-om 
Kaštel 3 i porazom od ŽOK-a 
Ludbreg 2, učinak je ivanečkih 
odbojkašica u dosadašnjem di-
jelu prvenstva u 3., odnosno 4. 
HOL Sjever. U 3. HOL ŽOK Ivanec 
3 nalazi se na drugom mjestu s 5 
bodova, a u 4. HOL ŽOK  Ivanec je 
četvrti s 3 boda.(nn)

Rukometna momčad Ivanči-
ce natjecanje u 2. HRL Sjever na-
stavila je neplaniranim porazom 
od Sesveta 2 Zagreb s 31:32 i to 
u susretu odigranim u dvorani 
Srednje škole Ivanec. 

U utakmici 5. kola Ivančica je, 
kao domaćin, svladala Marof sa 
40:32. Ivančica je već u 27. minu-
ti imala prednost od 7 golova i 
vodstvo od 17:10, a s obzirom na 
to da je u 43. minuti na semaforu 
stajao rezultat 28:18, u finišu su 
priliku dobili i igrači s klupe.

Ivančica je poražena u 6. kolu 
od Preloga, s 31:32. U rezultatski 
neizvjesnoj utakmici sa 16 izjed-
načenja, Ivančica je u 25. minuti 
imala prednost od 4 gola i vod-
stvo od 15:11. 

U finišu utakmice, u 58. mi-
nuti, Zoran Vidoni je izjednačio 
na 31:31, iz igre je na 2 minute 
isključen Patrick Fodrek, a do-
maćin je postigao odlučujući gol 
za pobjedu. U momčadi Ivančice 
najefikasniji je bio Leon Grahek s 
12 golova.(nn) 

U organizaciji Karate kluba 
Ivanec te pod tradicionalnim 
pokroviteljstvom Grada Ivanca 
u subotu je, 8. listopada, održan 
14. memorijalni karate turnir 
posvećen poginulim ivanečkim 
braniteljima. Nastupilo je 519 
natjecatelja iz 47 klubova Hrvat-
ske, Slovenije, Italije i Austrije.

Gostima je pozdravne riječi 
uputio predsjednik KK Ivanec 
Dubravko Ferek, a obratio im 

se i predsjednik Karate saveza 
Hrvatske i tajnik Europskog ka-
rate saveza Davor Cipek. Turnir 
je otvorio zamjenik gradona-
čelnika Ivanca Marko Friščić te 
velikom broju sudionika iz ze-
mlje i inozemstva poželio dobre 
sportske rezultate i fair play. 

Turnir je bio uspješan za iva-
nečke karataše, što potvrđuje 
podatak o osvojenih 13 medalja. 
Najbolji je bio Petar Brgles, koji 

ŽENSKI ODBOJKAŠKI KLUB IVANEC
Pobjede prve ekipe seniorki

U rekordnih 49 minuta je 2. seniorska ekipa ŽOK-a Ivanec 
izborila pobjedu nad Brckom
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RUKOMETNI 
KLUB IVANČICA

Osciliraju i igrom 
i rezultatima

Momčad god. 2005. odigrala 
je u sportskoj dvorani Graditelj-
ske škole Čakovec dvije utakmi-
ce 3. kola 1.HRL U-17, Regija 5 i u 
obje je poražena - od RK Čakov-
ca s 28:33 te od RK Koprivnice sa 

17:21. U momčadi Ivančice najefi-
kasniji igrač bio je Borna Marušić 
s ukupno 20 golova, slijede Jakov 
Levanić sa 6 te Dan Lepoglavec 
s  5. Vodeća momčad lige je Bje-
lovar sa 8 bodova, koliko ima i 
drugoplasirani Čakovec dok je 
Ivančica treća sa 6 bodova.(nn)

Tri poraza u šest odigranih utakmica
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MLAĐI UZRAST
Dva poraza momčadi U-17

ZA NK IVANČICU U tijeku je rekonstrukcija i dogradnja objekta na nogometnom stadionu Ivanec

Dodatni radovi: Kompletna 
zamjena postojećeg krovišta

 ˝ S dodatno ugovorenim radovima ukupna vrijednost investicije penje se na 2,53 milijuna kuna

kuna, a kompletan iznos osigu-
rava se iz proračuna Grada Ivan-
ca. Riječ je o visokim ulaganjima 
koja će rezultirati gradnjom i 
uređenjem visoko funkcionalnog 
objekta za potrebe nogometnog 
sporta i omogućiti komforne uv-
jete boravka igračima svih se-
lekcija, upravi kluba i sucima.

Objekt će se urediti, doslovce, 
od poda do krova. Izvest će se svi 

rija, termo fasada te novo grija-
nje i rasvjeta. Slijedi i dogradnja 
objekta s nekoliko modularnih 
jedinica, sa svlačionicama i tuše-
vima za igrače te sa sanitarnim 
čvorovima. 

Tijekom obilaska objekta raz-
govaralo se o stručnim detaljima 
izvođenja pojedinih radova, pri 
čemu su sve strane, uključujući 
i predsjednika NK Ivančica S. Gr-
daka, konstatirali da s radovima 
ne bi trebalo pošto-poto žuriti, 
to više što žurbe nema ni za NK. 
Svi nazočni suglasili su se da je 
potrebno omogućiti da se zido-
vi dobro prosuše i iz njih izvuče 
vlaga prije negoli se krene u za-
vršne radove, jer u protivnom, 
konačni rezultat neće biti zado-
voljavajući.(ljr)

potrebni izolacijski i instalaterski 
radovi, sagraditi novi krov, po-
staviti unutarnja i vanjska stola-

Dodatno je ugovorena gradnja kompletno novog krovišta

Podižu se novi pregradni zidovi Predstavnici Grada, NK Ivančice i Konture na gradilištu
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KARATE KLUB 14. memorijalni turnir posvećen poginulim braniteljima KOŠARKAŠKI KLUB IVANČICA 1. memorijalni turnir I. Buder-Muc

Pobjednik momčad KK Krapine

 ˝ Turnir nije odigran do kraja; morao je biti prekinut radi puknuća table

Ivančica u vrhu tablice
Ivančica je novu prvenstvenu sezonu u 2. HKL Sjever otvorila u 

Vrbovcu, pobjedom nad Petrom Zrinskim od 86:74. Nakon dobrog 
otvaranja uslijedio je poraz od Bjelovara sa 61:62. U utakmici 3. kola 
domaći košarkaši izborili su uvjerljivu pobjedu nad varaždinskim Var-
teksom od 106:57. Najefikasniji igrač bio je Luka Putar s 23 koša. U tre-
nutku zatvaranja ovog izdanja novina Ivančica je bila vodeća momčad 
s 5 bodova koliko još imaju Podravac Virje, Vedi Bjelovar i Bjelovar.

Dodajmo još da je momčad Ivančice poražena od varaždinske Vin-
dije sa 62:70 u finalnoj utakmici Kupa Krešimira Ćosića u Varaždinu. U 
momčadi Ivančice najprecizniji igrač bio je Josip Putarek sa 16 koševa. 
Srebrni pehar sjajni je rezultat ivanečke košarkaške momčadi.(nn) 

S Memorijalnog turnira posvećenom preminulom ivanečkom sportašu Ivanu Buderu
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Sudjelovalo 519 
natjecatelja iz 
četiri zemlje

 ˝    Zlatnu medalju u katama 
osvojili su Lea Stolnik i Mateo Foder 
(+ srebro u starijoj kategoriji) te Ena 
Jakopec, a bronce Tena Petak, Damjan 
Biškup, Asja Kihas i Mila Murić

je u dvije kategorije osvojio dvije 
zlatne medalje. 

Zlatnu medalju u katama 
osvojili su Lea Stolnik i Mateo 
Foder (+ srebro u starijoj kate-
goriji) te Ena Jakopec, a bronce 
Tena Petak, Damjan Biškup, Asja 
Kihas i Mila Murić.

   U borbama su zlatne meda-
lje izborili Erik Đula, Petra Brlečić 
i Ela Colarić, a Luka Petak okitio 
se broncom.

Više od 500 djece i mladih 
karataša na velikom 
turniru u Ivancu

Turnir je otvorio zamjenik gradonačelnika M. Friščić

U utakmici s Plitvicom igrači Ivančice nisu imali svoj dan

NOGOMETNI KLUB IVANČICA 

Nakon dvije pobjede 
u gostima, poraz kod 
kuće s 0:3

Mladost u pobjedničkom naletu
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NK MLADOST MARGEČAN 

Niz od pet pobjeda
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Svake godine, obično oko Božića, Verica 
Valjak iz Ivanečke Željeznice u parkiću po-
kraj ceste i potoka Željeznice uredi prigod-
ni postav od prirodnih materijala te djecu i 
prolaznike razveseli blagdanskim motivima. 

Ove je godine poranila pa prolaznike 
obradovala velikom košarom spletenom 

od pampas trave, prepunom šarenih plo-
dova jeseni. Rumene se u njoj domaće ja-
buke i šipak, zlate se kukuruzi i suncokreti, 
našlo se mjesta i za tikvice, bojama mami 
razno poljsko cvijeće… Kako je malo po-
trebno da nam takve, male geste razve-
sele dan!(ljr)

Članovi Udruge vino-
gradara i vinara Skrajski 
pajdaši i KUD-a Salinovec 
kod stare preše visoko na 
vinorodnom Šatornjaku, 
u nedjelju su, 2. listopada, 
održali još jednu starinsku 
berbu grozdja. Sve okuplje-
ne pozdravio je predsjednik 
Ivan Lončar, a manifestaci-
ju je otvorio izaslanik gra-
donačelnika Goran Spa-
sojević, gradski vijećnik. 
Odazvala se i gradska vijeć-
nica Kristina Geci Smoljo.

-Mi, vinogradari sa 
Šatornjaka, sačuvali smo 
staru cug-prešu, muljaču, 
lagve, drvene bačve i dr. 
Htjeli bi sve to pokazati 
mladima i u nasljeđe im 
prenijeti djelić nekadašnjih 
običaja vezanih uz berbu, 
da ih sačuvaju u sjećanju 
kao dio svojih zavičajnih 
korijena – rekao je Lončar. 

A nakon toga su težaki 

s putama i košarama kre-
nuli u berbu v goricu Iveka 
Lepoglavca. Među trso-
vima nije manjkalo šale, 
zafrkancije, dovikivanja i 
zadirkivanja, a sve to uz 
čašicu rakijice i gemište. 
Grožđe je potom završilo u 
starinskoj muljači, a onda 
su dečki u izmuljano grož-
đe u badanj stavili dvije 
bose mlade puce. 

I dok su Pero i muzika-
ši zažarili prste na bajsu i 
violinama, a bogami se i 
harmonika rastegnula da 
se čulo čak dolje, do Sali-
novca, puce su po grožđu 
udarile u ples uz jednu 
dobru salinovečku polku! 
Iskusni vinogradari potom 
su pokazali kako se nekad 
prešalo na cug-preši. Umi-
jeće je to koje danas čuva 
još samo starija generaci-
ja. Preša je radila bespri-
jekorno pa se veliki škaf 

JESEN U IVANEČ-
KOJ ŽELJEZNICI

Košara Verice Valjak 
prepuna boja i mirisa
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U BERBI  Skrajski pajdaši i KUD Salinovec prikazali tradicionalnu berbu grožđa

Preša škripi, 
mošt curi, a 
lijepe puce 
tancaju u 
badnju!
 ˝ Održavanje manifestacije, s prikazom 

svih elemenata tradicijske berbe grožđa, i 
ove je godine novčano podupro Grad Ivanec

začas ispunio friškim mo-
štom, koji je potom preli-
jan u drvenu bačvu. 

Završetak berbe živim 
su plesom obilježili čla-
novi KUD-a Salinovec, koji 
svakoj ovdašnjoj mani-
festaciji daju svoj prepo-
znatljivi narodni „štih“.

Druženje je nastavlje-
no uz roštilj, ali i štruklje, 
orehnjače, makovnjače, 
„poderane gaće“ i domaće 
pite, a sve to zalijevalo se 
s kapljicom sa Šatornjaka. 
Održavanje manifestacije, 
s prikazom svih elemenata 
tradicijske berbe grožđa, i 
ove je godine novčano po-
dupro Grad Ivanec. (aj,ljr) Pri staroj cug preši
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U berbi grožđa kod Iveka Lepoglavca

Ubrano grožđe ide u muljaču

Starinska berba leta Gospodnjega 2022. na Šatornjaku

Polka i drmeš za još bolje raspoloženje


